
Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, inşaatı 
devam eden Şehir Kütüphanesi’ndeki çalışmaları inceledi. 
Türkiye’nin örnek kütüphanelerinden birisini inşa ettikle-

rini belirten Altay, “Kütüphanemiz Türkiye’nin ilk sıfır kar-
bon binası olarak iklim değişikliğiyle mücadelede önemli 

bir nirengi noktası olacak” dedi.   n HABERİ SAYFA 3’TE

Türkiye’ye örnek olacak kütüphane
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Hoca-cemaat ilişkisiyle kurularak, 
mazlum neredeyse oraya koşan 
Önce İyilik Derneği ve Türkiye 
Diyanet Vakfı iş birliğinde Suriye’ye 
ihtiyaç malzemesi gönderildi. Suri-
ye’deki ihtiyaç sahipleri için 3 TIR 
Ramazan kolisi, 1 TIR da giyim yar-
dımından oluşan konvoy yola çıktı. 
Dernek Kurucu Başkanı Fatma Hale 
Sağım, gönderilen 4 TIR yardım 
malzemesinin yaklaşık 500 kadının 
iş birliğinde 3 günde hazırlandığını 
söyledi. n HABERİ SAYFA 3’TE

SURIYE IÇIN IYILIK KÖPRÜSÜ 

Konya’da bir grup motorcu, çevreye karşı du-
yarlılığını göstermek ve farkındalığı artırmak 

amacıyla Altınapa Barajı çevresini temiz-
ledi. Çevre temizliğine 80’e yakın motorcu 

katılırken çocukların da etkinlikte yer alması, 
büyük takdir topladı. Motorcular Ramazan 
Bayramı sonrasında ağaç dikerek çevreye 

katkı sağlayacak.  n HABERİ SAYFA 4'TE

MOTORCULARDAN 
ÖRNEK DAVRANIŞ

Selçuklu’da teravih 
buluşmaları sürüyor

Bisiklet tarihinin 
en değerlilerinden 

Diyanet Işleri’nin 
kalbinde görev aldı!

Benim karakterim ve
kişiliğim Ivriz’de oluştu

Siyasetin beyefendisi 
ve dervişi Recai Kutan

Önce kaos büyütüldü
sonra darbe yapıldı

Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı, ‘Tera-
vih Buluşmaları’ kapsamın-
da Yazır Mahallesi Beyazıt 
Camii’nde vatandaşlarla 
buluştu. Pekyatırmacı, 

onlardan gelen istek ve 
önerileri dinledi.    

n HABERİ SAYFA 2'DE

Türk bisiklet tarihinin en 
değerli sporcularından 

Mehmet Şafakçı yarışmacı 
kimliğiyle kazandığı sayısız 
madalyadan sonra kulüp ve 
Milli Takım Antrenörü olarak 
da büyük başarıların mimarı 

oldu. n HABERİ SAYFA 7'DE

Selçuk Dini Yüksek İhtisas Mer-
kezi Kurucu Müdürü Dr. Ahmet 
Baltacı, dini ve dernek çalışma-

larıyla imam hatip neslinin bugü-
nü ve yarını için çabaladı. Türk 
Anadolu Vakfı’nda da başkanlık 
yapan Baltacı, tarihi İplikçi Ca-
mi’nin de ilk resmi imam hatibi 

oldu.  n HABERİ SAYFA 5'TE

İvriz Öğretmen Okulu’ndan 
mezun olduktan sonra öğret-
men olmak yerine, üniversite 

sınavında Marmara Üniversitesi 
Basın Yayın Yüksek Okulu’nu ter-
cih edip gazeteciliğe başlayan 
Sadık Gökce’yi, Konya kültür ve 
edebiyat çevreleri yakından bilir. 

n HABERİ SAYFA 8'DE

Prof. Dr. Necmettin Erbakan'ın en 
yakın çalışma arkadaşlarından 

ve Millî Görüş Hareketi'nin önde 
gelen isimlerinden Mehmet 

Recai Kutan, siyasetin beyefendi-
si olarak da biliniyordu. Merhum 

Kutan’ı, Yenigün Yazarı Salih 
Sedat Ersöz anlattı. 
n HABERİ SAYFA 6'DA

Tahir Erbil, 1970’li yılların 
Konya’sında önce MTTB’li 

sonra Akıncı olarak aksiyon aldı, 
olaylara tanıklık etti. Gözaltına 

alındığı, yargılandığı hadiseler de 
oldu. Bir dönemi doğru anlamak 
için o dönemi yaşamış olanları 
dinlemek doğru yöntemlerden-

dir.  n HABERİ SAYFA 11'DE

Ramazan’da

Önce İyilik 
Derneği 

tarafından 
Suriye’ye 

3 TIR 
Ramazan 
kolisi ve 1 
TIR giyim 

yardımı 
gönderildi

Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca, Adliye 
son durakta minibüsçülerle iftar yaptıktan 

sonra Çelebi Camii’nde vatandaşlarla birlikte 
teravih namazı kıldı. Karatay için tüm güçle-
riyle çalışmaya devam edeceklerine vurgu 

yapan Kılca. “Tükenmeyen bir hizmet aşkımız 
var. Karatay’ımıza birçok hizmet kazandırdık. 

Daha yapacak çok işimiz var” dedi. 
n HABERİ SAYFA 3'TE

12 Mart İstiklal Marşı’nın Kabulü ve Mehmet 
Akif Ersoy’u Anma Günü nedeniyle Konya 

protokolü tarafından kutlama mesajları yayın-
landı. Vali İbrahim Akın, “İstiklal Marşı hem bir 
marş hem de milletimizin karakterini, müca-

delesini ve fedakârlığını anlatan bir destandır” 
dedi.    n HABERİ SAYFA 9'DA

‘DAHA YAPACAK 
ÇOK IŞIMIZ VAR’ 

KAHRAMANLIK 
DESTANI YAZILDI 

Belediye Başkanı Mustafa Kavuş, Meram 
muhtarlarıyla iftarda buluştu. Kavuş, muhtarlar-
la istişareler yaptığı programda mahallelerde 

yürüttükleri çalışmaları anlattı. Muhtarların 
belediye hizmetlerinde üstlendiği kritik role 

vurgu yapan Kavuş, "Meram büyük bir ailedir. 
Muhtarlarımız da bu güçlü ailenin ağabeyleri 

ve ablalarıdır” dedi. n HABERİ SAYFA 9'DA

MERAM OLARAK 
BÜYÜK BIR AILEYIZ

n HABERİ SAYFA 3'TE

Vali Akın'dan 
Yalıhüyük'e ziyaret

n HABERİ SAYFA 4'TE

Geri dönüşümden 
sanat eseri 

n HABERİ SAYFA 4'TE

Öğrencilere 
akademi tanıtıldı 

Konya Çalışan Gençlik Meclisi, çalışan gençlere yönelik birçok sosyal, kültürel ve 
mesleki etkinlik düzenlerken, geleceğe faydalı nesil yetişmesine de katkı sağlıyor

GELİŞİMLERİNE 
KATKI SAĞLIYORUZ

Konya Çalışan Gençlik 15-35 
yaş arası gençlerin miskin-

likten uzak, manevi değerleri 
güçlü, birikimleri ve tecrübe-
si olan, geniş ufuklu, gayretli 
gerçek anlamda toplumda 
yer edinen faydalı bir nesil 

yetiştirmeye öncülük ediyor. 
Büyükşehir Belediyesi 

bünyesinde faaliyet gösteren 
Meclis, çalışma hayatın-
da olan gençlere sosyal, 

kültürel, mesleki ve dini ge-
lişimlerine katkı sağlayacak 

programlar düzenliyor. 

“GENÇLERİN 
YANINDA OLACAĞIZ” 

Konya Çalışan Gençlik Mec-
lisi Başkanı Mehmet Kuyucu, 
“Amacımız, iş hayatına atılmış 

gençlerin sosyal hayattan 
kopmadan gelişimlerini 

sürdürebilecekleri bir ortam 
oluşturmak. Bu kapsamda 
eğitim, sosyal etkinlikler, 
kültürel geziler, mesleki 

gelişim programları ve çeşitli 
projelerle gençlerin yanında 
olmaya çalışıyoruz. Gençle-
rimize rehberlik etmek ve bir 
dayanışma ağı oluşturmaktır” 

dedi.  n HABERİ SAYFA 4’TE

GENCLIGIN YANINDA

Uğur İbrahim AltayUğur İbrahim Altay



Büyükşehir Belediyesi çatısı 
altında faaliyetlerini sürdüren Bil-
gehanelerde, paylaşmayı, birliği, 
manevi gelişimi merkeze alan 
çeşitli etkinliklerle dolu dolu bir 
Ramazan programı çocukları ve 
aileleri bir araya getiriyor. Bu özel 
ay boyunca Bilgehanelerde "De-
ğerlerle Ramazan Bilgi ve Kültür 
Yarışması" ile öğrenciler, Rama-
zan’ın anlamını ve İslam kültü-
rüne dair bilgilerini pekiştirecek. 
Ayrıca "Satırdan Sadra Kur’an-ı 
Kerim’i Güzel Okuma Yarışma-
sı" ile Kur’an-ı Kerim’i en güzel 
şekilde tilavet eden yetenekler 
keşfedilecek. Öğrenciler, Rama-
zan’ın birlik ve beraberlik ruhunu 
yaşatmak amacıyla düzenlenecek 

“Ümmet İftarları”nda Bilgehane 
ailesiyle aynı sofrada buluşacak. 
“Ailece Teravih Buluşmaları” ile 
aileler birlikte ibadet etmenin 
huzurunu yaşayacak. Ayrıca, LGS 
sınıfları için verimli çalışma için 
anahtar noktayı ifade eden za-
man yönetimine dair seminerler, 
öğrencilere ve velilere verimli 
bir yaşam için rehberlik edecek. 
Bununla birlikte, Bilgehanelerde 
mukabele halkaları, geleneksel 
Ramazan sohbetleri, çocuklara 
özel milli ve manevi eğitim gibi 
pek çok farklı etkinlik de gerçek-
leştirilecek. Öğrenciler, Ramazan 
ayının heyecanını ve bereketini, 
Bilgehanelerinde bir başka yaşa-
yacak. n HABER MERKEZİ

Bilgehaneler’de 
Ramazan bereketi

Selçuklu’da Ramazan 
Ayı’nın manevi coşkusu “Tera-
vih Buluşmaları” ile yaşanmaya 
devam ediyor. Selçuklu Beledi-
ye Başkanı Ahmet Pekyatırma-
cı, Yazır Mahallesi Beyazıd Ca-
mii’nde kılınan Teravih namazı 
sonrası vatandaşlarla bir araya 
geldi. Vatandaşların Ramazan 
Ayını tebrik eden Başkan Pek-
yatırmacı, onlardan gelen istek 
ve önerileri dinledi.  Başkan 
Pekyatırmacı’ya AK Parti Sel-
çuklu İlçe Başkanı Arif Bağcı da 
eşlik etti.

“RAMAZAN AYI’NIN 
GÜZELLİKLERİNİ HEP 

BİRLİKTE YAŞIYORUZ”
Ramazan’ın rahmet, bere-

ket ve kurtuluş ayı olduğunu 

söyleyen Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, 
“Allah’a olan kulluk şuurunu 
derinden hissettiğimiz, milli 
birlik ve beraberliğimizin pe-
kiştiği bir ay olan Ramazan’da 
sabrın ve yardımlaşmanın en 
güzel örneklerini yaşıyoruz. 

Ramazan ayında Konyamız-
da büyük bir coşku yaşanır ve 
yardımlaşma duyguları en üst 
seviyeye ulaşır.  Hamdolsun 
bu coşku evlerde, işyerlerinde, 
ibadethanelerde ve şehrin her 
yerinde hissediliyor ve bu mü-
barek ayın manevi atmosferi 

her yıl olduğu gibi bu yıl da 
tüm şehri sarıyor. Şehir olarak 
oruç ile sabrın ve şükrün; iftar 
sofraları ile bereketin ve pay-
laşmanın; teravih namazları 
ise birliğin ve beraberliğin en 
güzel örneklerini yaşıyoruz. 
Bizler de her gün farklı bir 
mahallede Teravih Namazını 
birlikte kıldığımız hemşehri-
lerimizin Ramazan bereketi-
ne ortak oluyor, aramızdaki 
dayanışma ruhunu daha da 
güçlendiriyoruz. Bu mübarek 
ayın, maneviyatımıza ve gönül 
dünyamıza güzellik katmasını, 
birlik, beraberlik ve kardeşliği-
mize katkı sunmasını yüce Al-
lah’tan niyaz ediyorum” dedi. 
nİ HABER MERKEZİ

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı “Teravih Buluşmaları” kapsamında Yazır Mahalle-
si Beyazıt Camii’nde vatandaşlarla buluştu. Pekyatırmacı, onlardan gelen istek ve önerileri dinledi

Selçuklu’da teravih 
buluşmaları sürüyor
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İzdiham Konya ekibi Kawi 
Mekan’da düzenlenen iftar 
programında bir araya gel-
di. Düzenlenen iftar progra-
mında konuşan Topluluğun 
Koordinatörleri Metin Kılıç 
ve Hüveyda Çoban İzdiham 
Dergisi Konya Kitap Okuma 
Grubu olarak, yaklaşık dört 
yıldır, her ay okur-severler-
le bir araya gelerek çeşitli 
etkinlikler gerçekleştirdik-
lerine dikkat çekti.  Kılıç ve 
Çoban, “Koordinatörlüğünü 
Metin Kılıç ve Hüveyda Ço-
ban olarak birlikte yaklaşık 
dört yıldır yürüttüğümüz bu 
grupta, sadece kitap okuyup 

tahlil yapmakla kalmıyor 
aynı zamanda tiyatroya gi-
diyor, yürüyüş yapıyor, açık 
havada film izliyor, bisiklet 
sürüyor ve çeşitli yazarları 
da misafir ediyoruz. Etkin-
liklerimize katılanları, aşu-

re çorbasına benzetebiliriz. 
Burada çok farklı lezzetler, 
bir araya gelerek güzel bir 
çorbaya dönüşüyor. Hemen 
her meslekten, yaştan ve 
görüşten kişilerin katılım 
ve katkılarıyla oldukça ve-

rimli etkinlikler yapıyoruz. 
Bu etkinlikler kapsamında 
bu ay ki kitap etkinliğimi-
zi geleneksel olarak 4. kez 
yaptığımız iftar programı 
ile de birleştirerek gerçek-
leştirdik. Katılımcılarımız   
azıklarını karıştırıp iftarla-
rını açtılar. Sonrasında da 
"Kalbin Simyası" kitabından 
hareketle Ramazan'ın bere-
keti yüreklerimizin şifasına 
vesile oldu. Nihayetinde de 
ateşin aydınlığında sıcacık 
bir muhabbetle etkinliğimizi 
tamamladık” ifadelerini kul-
landı. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

İzdiham Konya iftarda buluştu

Ovakavağı Sosyal Tesisleri’n-
de, Ovakavağı İlkokulu & İmam 
Hatip Ortaokulu öğrenci öğret-
men ve velilerinin katılımı ile if-
tar düzenlendi. Ramazan ayının 
manevi atmosferinde gerçek-
leşen organizasyonda, birlik ve 
beraberlik duyguları pekiştirildi. 
Ovakavağı Sosyal Tesisleri’nde 
düzenlenen iftar programına, 
İlçe Milli Eğitim Müdürü Turan 
Kayacılar, Şube Müdürü Mev-
lüt Ergen, okul idarecileri, öğ-
retmenler, öğrenciler ve veliler 
yoğun ilgi gösterdi. Program, 

İmam Hatipler tarafından oku-
nan yağmur duasıyla başladı. Ar-
dından hep birlikte oruçlar açıldı. 
Ovakavağı İmam Hatip Ortaoku-
lu Müdürü Mustafa Bayar, mü-
barek ayda öğrencilerle bir araya 
gelmekten büyük mutluluk duy-
duklarını belirterek, Ramazan 
ayının paylaşma ve dayanışma 
ayı olduğunu ifade etti. Bayar, 
iftar etkinliğinde emeği geçen 
mahalle muhtarı Ömer Türk-
men’e ve hayırseverlere katkıla-
rından dolayı teşekkür etti.   
n ABDULLAH BAŞYEMENCİ

Konya Malatyalılar Eğitim, 
Kültür ve Yardımlaşma Der-
neği, Konya'da yaşayan Ma-
latyalıları iftar programında 
buluşturdu. Konya Malatyalılar 
Eğitim, Kültür ve Yardımlaşma 
Derneği Başkanı Recep Özgül, 
her yıl geleneksel olarak dü-
zenledikleri iftar programında 

hemşehrileriyle bir araya gele-
rek hasret giderdiklerini söyle-
di. Geceye çok yoğun bir katı-
lım sağlanırken, Başkan Recep 
Özgül geceye katılan herkese 
teşekkür ederek, birlik ve be-
raberliğimizin artarak devam 
etmesi temennisinde bulundu.    
n HABER MERKEZİ

Ovakavağı İlkokulu 
öğrencilerine iftar

Konya’daki Malatyalılar iftar 
programında hasret giderdi



Oturmuştu bir köşeye, suskun ve mah-
zun,
Kur’an dudaklarında, gözlerinde hüzün.
Bir parça ekmek yoktu, suya bile hasret,
O sabrı kuşanmış, bekliyordu güzel gün.

Günler geçti, gönlü hâlâ nurla doluydu,
Ne açlık ne susuzluk imana dokundu.
Tebük’te infak eden, orduyu doyuran,
Bugün lokmaya bile muhtaç oluyordu.

O gece gözleri daldı, uyudu anda,
Bir koridordan geçti, önünde nur yandı.
Efendimiz bekliyor, Ebu Bekir yanda,
Ömer ve sahabe, safına katılmıştı.

“Geldin mi Osman?” dedi gülümseyerek,
“Geldim ya Resulallah,” dedi içi titrek.
“Aç mı bıraktılar, susuz mu koydular?”
“Evet ya Resulallah,”gözü nemlenerek.

“Camiye bile almıyor, engelleyerek
Dedi Efendim, yüreği ona yanarak.
“Evet ya Resulallah,” der, inledi Osman,
Bu zulmün gölgesinde sabırla yanarak.

İFTARA DAVET HZ. OSMAN (R.ANH)

haber@konyayenigun.com
FERDA BOZ GÜNERİ

Peygamber gülümsedi, âlem rahmet 
doldu,
“O zaman orucunu bozma sen,” bu-
yurdu.
“Şehadet soframızda yerin hazır Os-
man,
Akşam seni iftara bekliyoruz bizde.”

Ve sabah oldu, vakit şehadet vaktiydi,
Gökler açıldı, canı Rahman’a vermişti.
Zalimler zannediyordu, Osman yenildi,
Oysa o, en güzel iftara davetliydi.

Büyükşehir Belediyesi, Türki-
ye’nin ilk sıfır karbon binası özel-
liğine sahip olacak Şehir Kütüp-
hanesi’ni tamamlamak için yoğun 
şekilde çalışıyor. Şehir Kütüpha-
nesi’nde devam eden inşaat çalış-
malarını yerinde inceleyen Konya 
Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur 
İbrahim Altay, Büyükşehir Beledi-
yesi’nin eski binasının bulunduğu 
alanda gençler için Konya’ya kazan-
dıracakları Şehir Kütüphanesi’nde-
ki çalışmaların aralıksız bir şekilde 
devam ettiğini söyledi.

“TÜRKİYE’NİN ÖRNEK 
KÜTÜPHANELERİNDEN 

BİRİSİNİ İNŞA EDİYORUZ”
“Mimarisiyle, estetiğiyle ve 

fonksiyonuyla Türkiye’nin örnek 
kütüphanelerinden birisini inşa 
ediyoruz” diyen Altay, “Ayrıca kü-

tüphanemiz Türkiye’nin ilk sıfır 
karbon binası olarak iklim değişikli-
ğiyle mücadelede önemli bir niren-
gi noktası olacak. Okuma salonları, 
toplantı alanları ve her yaştan arka-
daşımıza hizmet edecek bu binanın 

yapımı için gece gündüz demeden 
çalışıyoruz. Tabii Ramazan ayında-
yız. Ekiplerimiz oruç tutmalarına 
rağmen emek veriyor. Ben onlara 
Konyalılar adına teşekkür ediyo-
rum” diye konuştu.

Ahşap ve taş ağırlıklı olarak, 
şehrin dokusuna aykırı olmayan 
bir bina inşa edeceklerini kay-
deden Altay, “Ayrıca burada en 
önemli hassasiyetimiz mevut 
ağaç yapısı. Binamızın mimarisini 
ona göre seçtik. Mevcut ağaçla-
ra göre şekillenen ve ilave ağaç-
larla bahçesinde kitap okuyabi-
leceğiniz Türkiye’nin en güzel 
yapılarından birisini, Beyşehir Eş-
refoğlu Camii’nin mimari esinti-
siyle Konya’mıza kazandırıyoruz. 
Konya’nın en kıymetli arsasında 
gençlerimize dönük bir iş yap-
manın mutluluğunu yaşıyoruz. 
Mimari olarak da Konya’ya değer 
katacak bir eser olacak. Şehrimi-
ze hayırlı olmasını temenni edi-
yorum” sözleriyle konuşmasını 
tamamladı. n HABER MERKEZİ

Örnek kütüphane olacak

Hicrî: 13 Rebiü'l-Evvel 1445  -  Rûmî: 09 ARALIK 1439Hicrî: 4 Zil-ka’de 1441  -  Rûmî: 12 Haziran 1436Hicrî: 4 Zil-ka’de 1441  -  Rûmî: 12 Haziran 1436

KONYA NAMAZ VAKİTLERİ
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      Gece Gündüz
Konya                     3°C             24°C

Karaman               2°C     24°C 

Aksaray                 6°C          23°C

Ankara                   7°C          23°C Hicrî: 12 Ramazan 1446  -  Rûmî: 12 Mart 1441
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Karatay Belediye Başkanı Ha-
san Kılca, Ramazan ayının ma-
nevi atmosferinde vatandaşlarla 
bir araya gelmeye devam ediyor. 
Başkan Kılca, Adliye son durak-
ta minibüsçülerle iftar yaptıktan 
sonra Çelebi Camii’nde vatandaş-
larla birlikte teravih namazı kıldı. 
Hasan Kılca, Adliye son durak-
ta minibüsçü esnafıyla bir araya 
gelerek onlarla iftar yaptı. İftar 
sofrasında esnafla sohbet eden 
Kılca, Ramazan ayının bereketi-
ni paylaştı. Programa Hasan Kıl-
ca’nın yanı sıra AK Parti Karatay 
İlçe Başkanı Akif Demirci, Konya 
Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birli-
ği (KONESOB) Başkanı Muharrem 
Karabacak, AK Parti Karatay İlçe 
Yönetim Kurulu Üyeleri ve vatan-
daşlar katıldı.

ÇELEBİ CAMİİ’NDE 
TERAVİH NAMAZI 

İftarın ardından Başkan Kılca, 
Hacıveyiszade Mahallesi’nde bu-
lunan Çelebi Camii'ne geçerek va-
tandaşlarla birlikte teravih namazı 
kıldı. Namaz sonrasında cami ce-
maatiyle sohbet eden Kılca, va-
tandaşların Ramazan ayını tebrik 
etti ve isteklerini dinledi. Kılca, 

Ramazan ayının birlik, beraberlik 
ve dayanışma ayı olduğunu vur-
gulayarak, vatandaşlarla bir araya 
gelmekten duyduğu memnuniye-
ti dile getirdi. Kılca, “Minibüsçü 
esnafımızla iftar yaptık, teravih 
namazında da vatandaşlarımızla 
buluştuk. Her fırsatta vatandaş-
larımızla buluşarak, Ramazan 
ayının bereketini paylaşıyoruz. 
Rabbim tuttuğumuz oruçları, 
yaptığımız ibadetleri kabul etsin” 
dedi. Karatay’ın tüm mahallerine 
büyük hizmetler kazandırdıkla-
rını aktaran Kılca; her yatırımın 
altında büyük emek ve alın teri 
olduğunu dile getirdi. Karatay için 
tüm güçleriyle çalışmaya devam 
edeceklerine vurgu yapan Kılca. 
“Tükenmeyen bir hizmet aşkımız 
var. Karatay’ımıza birçok hizmet 
kazandırdık. Yeni parklar yaptık, 
yeni caddeler açtık. Engelsiz Ya-
şam Merkezimizin açılışı için artık 
gün sayıyoruz. Daha yapacak çok 
işimiz var. Bizler hizmet etmek 
için varız. Bu noktada Karataylı-
larla birlikte el ele vererek, daha 
güzel hizmetlerin altına hep bir-
likte imza atacağız” diye konuştu. 
n HABER MERKEZİ

Vali İbrahim Akın, Yalıhü-
yük’ü ziyaret ederek ilçede yü-
rütülen çalışmalar ve yatırımlar 
hakkında bilgi aldı. Akın, ilçede 
ilk olarak Yalıhüyük Kaymakam-
lığını ziyaret ederek Kaymakam 
V. Abdullah Melikoğlu ve Kayma-
kamlık birim amirleri ile ilçemizde 
devam eden kamu ve özel sektör 
yatırımları ile ilçe halkının güven 
ve huzuruna yönelik yapılan ça-
lışmaları değerlendirdi. Akabinde, 
Kaymakamlıkta muhtarlarla bir 
araya gelerek Muhtarlar Toplantısı 
gerçekleştiren Vali Akın, muhtar-
ların mahallelerindeki ihtiyaç ve 
talepleri hakkında bilgi aldı. Kay-

makamlık ziyaretinin ardından 
Yalıhüyük İlçe Emniyet Amirli-
ği’nde incelemelerde bulunan Vali 
Akın, görevi başındaki personelle 
bir araya gelerek çalışmalarında 
kolaylıklar diledi. Daha sonra ilçe 
esnafı ve vatandaşlarla bir araya 
gelen Vali Akın, esnafımızla soh-
bet ederek hayırlı bol kazançlar 
temennisinde bulundu. Yalıhüyük 
ilçe ziyareti kapsamında son ola-
rak Yalıhüyük Belediyesini ziyaret 
eden Vali Akın, Başkan Mehmet 
Ali Yılmaz’dan Belediyenin ilçede 
yaptığı çalışmalar ve vatandaşla-
rımıza sunulan hizmetler ile ilgili 
bilgi aldı. n HABER MERKEZİ

Ramazan bereketi paylaşılıyor

Vali Akın’dan Yalıhüyük’e ziyaret 

12 MART 2025

Rahmetli anneannem Feride Kostak ço-
cuk yıllarımızda “Oğlum is yanına giden 
is kokar, mis yanına giden mis kokar “ 
derdi. Bunu o yaşlarda pek anlamazdık 
ama sonraki yıllarda yaşayarak hissettik. 
Yüce kitabımızda Cenabı Allah “ Ey iman 
edenler! Allah’tan korkup sakının ve sa-
dıklarla beraber olun” (Tevbe süresi 119 
ayet)  buyurmaktadır. 
Sadık olmak zor ama sadıklar ile beraber 
olmak bir tercih meselesi. Aynileşmek için 
büyük fırsat.
Yaşadığımız asırda yaşamış Allah dostla-
rından Hâce Musa Topbaş Efendi (K.S) 
ile  “Allah Dostunun Dünyasından”  adlı 
kitap Altınolukta Sadık Dânâ müstear 
ismiyle yazan Merhum Üstaz Hacı Musa 
Topbaş Efendi Hazretleri ile yapılan müla-
kat yapılmıştı. Bu sohbet Erkam Yayınları 
tarafından kitap halinde 1999 yılında neş-
redilmişti. 
Hâce Musa Topbaş (K.S) :Konya Kadın-
hanı’nda doğdu. Babası hayırsever bir 
tüccar olan Ahmet Hamdi Bey, annesi 
Âdile Hanım’dır. Dedesinin babası Top-
baş zade Ahmed Kudsi Efendi (ö. 1889), 
Hâlid el-Bağdadi’nin halifelerinden Bozkırlı 
Muhammed Kudsî (Memiş) Efendi’den 
hilâfet almış bir âlimdir. Doğduğu yıl ailesi 
İstanbul’a göç eden Musa Topbaş, Enver 
paşa ilk mektebini bitirdikten sonra Kadı-
köy’deki Fransız Mektebi’ne devam etti; 
ardından Nuru Osmaniye’de bulunan İn-
kılâp Lisesi’nde iki yıl okuyup bu okuldan 
ayrıldı. Ailesi dinî eğitim almasını isteyince 
Elmalılı Muhammed Hamdi Yazır’dan 
Kur’ân-ı Kerîm, Mustafa Âsım Yörük’ten 
Arapça ve dinî bilgiler, hattat Hamit Ay-
taç’tan hüsn-i hat dersleri aldı. Bekir Hâki 
Yener, Tâhirülmevlevî, Babanzâde Ah-
med Naim, Ali Yektâ Saraç ve Ömer Na-
suhi Bilmen gibi âlimlerin sohbetlerinden 
faydalandı. 1950’li yıllarda Said Nursi’nin 
hizmetinde bulundu. Gençliğinde başla-
dığı kumaş ticareti işini babasının 1944’te 
vefatından sonra ağabeyi ve kardeşleriyle 
birlikte sürdürdü. 1950’de tanışıp sohbet-
lerine katıldığı Nakşibendî şeyhi Mahmut 

Sami Ramazanoğlu’na 
1956’da intisap etti; 
1976’da hilâfet aldı. Şey-
hin vefatının (1984) ardın-
dan onun irşat vazifesini 
devam ettirdi. 
Sevenleri arasında “Sâ-
hibü’l-vefâ” diye anılan 
Musa Efendi 16 Temmuz 
1999’da İstanbul’da vefat 
etti ve Sahrâyıcedid Me-
zarlığı’na defnedildi.  
Bu kitaptan günümüze 
faydalı olacak bazı kesitleri okuyucuları-
mıza faydalı olması dileğiyle alıntı yaptım. 
Spot halinde bazı bölümleri paylaşıyo-
rum. İnşallah faydalı olur.
 “Hizmet ehli insan muhakkak isar ehli 
olmak lazım. Kardeşini kendine tercih et-
meli her hususta. Hizmet eden kim olursa 
olsun dini diyaneti tamam mı severim. 
Grupçuluk mevzu bahis değil. Mümin 
mümini sevecek.”
 “Muhakkak baba evin hâkimi, anne evin 
hanımı, çocuklar bu şekilde terbiye edi-
lirdi. Her şey saatle idi. Yemeğe saatle 
oturulacak. Evin çocuğu aile fertleri ile 
hep beraber yemek yiyecek. Böyle nizami 
yemek yenirdi. Besmele ile başlanır, dua 
ile bitirilirdi. O bakımdan çok leziz olurdu.”
“Tasavvuf bir derya. Her an cenabı hak 
ile beraber olmak. Hiçbir nefesi ziyan et-
memek. Fahri kâinat efendimizin ahlakı ile 
ahlaklanmak, edebiyle edeblenmek..” 
“Yegâne çare Salihlerle ülfet etmektir. Sa-
lih ne yapar? Hep cenabı haktan, habibi 
edibinden bahseder, evliyalardan bahse-
der. Bahsettiği verimli şeylerden de hep 
ülfet eden kişiye inikas eder.”
“İnsanda Allah için kazanmak ve Allah yo-
luna vermek düşüncesi hâkim olursa, mal 
ile ilişki ibadet haline gelir. Kendi nefsi için 
olmayınca her faaliyet faydalıdır.”
“Seyrü sülük görmedikten sonra bir in-
san haddini bilmez. İstediği kadar abid de 
olsa zahide de olsa, harama helale dikkat 

etmeyecek hale gelir.”
 “Müslümanın her hali Müs-
lümanca olmalı. Tabii bu da 
bir sanat. Müslüman sami-
mi olacak. Kendini sevdirme 
kabiliyeti olacak. Samimi in-
sanı düşmanı bile sever. “
“İnsan seyrü sülüke ken-
dini verip te kalp uyanırsa 
Allah’ın izniyle, o zaman 
okuduğu Kuran-ı Kerim’in 
manasını daha iyi anlar ve 
daha iyi çözer. Hakikaten 

Kuranı Kerim insana inşirah verir.” 
“Dön dolaş, bütün iş insanın kendi ben-
liğini bırakması. Kendi benliğini bıraktı 
mı insan, işte o zaman kâmil oluyor. Ne 
kadar kolay hâlbuki ama ne kadar da zor 
benlikten geçmek. Benlikten geçti mi ne 
oluyor; her şey süt liman oluyor, artık 
herkes dost onunla. Hiçbir ferde, bilhassa 
Müslümana karşı düşmanlık nedir bilmi-
yoruz.“
“Herkesin dikkat edeceği en iyi düstur, ce-
nabı haktan ihlas talep etmek. Bir mecliste 
ihlas var mı, orada her şey var. İhlas yok 
mu, istediğin kadar kitaplar okunsun, tef-
sirler vesaire vesaire… gene noksanlıktır. 
Fakir dualarımda daima “Yarabbi ihlasımı 
artır” diye dua ediyorum. İhlas en güzel 
şey. İhlası olana Cenabı Hak bol bol ihsan 
eder.”
“Az bir kuvvet yerine göre büyük kuv-
vetlerle başa çıkabiliyor. Kosova mesela, 
Makedonya baskı ve zulüm içindeler. 
Ama ona rağmen de mücadeleyi bırak-
mıyorlar. Çeçenler mesela, çok mahdut 
bir zümre. Ama muvaffak oldular. İman 
sönmez.”
“Gençlik hem itikat bakımından olgun 
olacak, hem de bilgi bakımından. Kuru 
bilgi de kâfi değil. Kuru bilgi sahibi olur 
amma pek fazla faidesi yok tabii bunun 
iman bahsine. Temiz bir gençliğin haki-
katen yetişmesi lazım. O da ne ile olacak, 
bilgi ve tasavvufi yönden terbiye ile olacak 

tabii. Kuru bil de kâfi değil.”
Allah ondan razı olsun.  Sami Efendimiz-
den aldığı irşad görevini tam manasıyla 
yaptı. 16 Temmuz 1999 yılında yüz akı ile 
ahiret yurduna göç etti. Ruhu şad olsun.
Bu yola 5 Şubat 1990 yılında muhterem 
Seyit Süleyman Döndüren hocamızın 
vesile ile intikal ettik. Manevi terakki ve 
olgunlaşma sürecini onların mis satan 
dükkânlarında kazanmaya çalışıyoruz.  
Efendimiz, hocamız ve mürebbimize olan 
şükran borcumuz var. Cenabı Allah öm-
rüne bereket ihsan eylesin. Manevi halle-
rinden bizleri istifade edenlerden eylesin.
Yazımı Rahmetli Necip Fazılın Üstadı Ab-
dülhakim Arvasi Hazretleri için yazdığı bir 
şiirle tamamlıyorum:
Benim efendim !
Ben sana bendim !
Bir üfledin de
Yıkıldı bendim.
Ben ki, denizdim,
Dağbaşı bendim.
Şimdi sen oldun,
Âleme pendim.
Benim efendim !
Benim efendim ,
Feza levendim !
Ölmemek neymiş;
Senden öğrendim.
Kayboldum sende,
Sende tükendim!
Sordum aynaya:
Hani ya kendim?
Benim efendim !
Benim efendim !
Emri yüklendim!
Dağlandım kalbden
Ve mühürlendim.
Askerin oldum,
Başta tülbendim;
Okum sadakta,
Elde kemendim.
Benim efendim. 

Baki selamlar.
Kaynak: Allah Dostunun Dünyasından, 
Erkam Yayınları,1999,İstanbul

ALLAH DOSTUNUN DÜNYASINDAN 

haber@konyayenigun.com
HASAN ÇAĞLA

Hoca- cemaat ilişkisiyle kurula-
rak mazlum neredeyse oraya koşan 
Önce İyilik Derneği ve Türkiye Di-
yanet Vakfı iş birliğinde Suriye’ye 
ihtiyaç malzemesi gönderildi. TIR 
uğurlama törenine İl Müftü Yardım-
cısı Hüseyin Avni Böge, TDV Konya 
Şube Sorumlusu Uzman Müntaz 
Nuzumlalı, Karatay İlçe Müftülüğü 
Vaizi ve Önce İyilik Derneği Kurucu 
Başkanı Fatma Hale Sağım ve der-
nek gönüllülerinin katıldı. İl Müftü 
Yardımcısı Hüseyin Avni Böge'nin 
yaptığı dua ile uğurlanan yardım 
TIR’ları, 4 bin 488 adet gıda kolisi 
ve 28 bin 309 adet tekstil ile giyim 
malzemesinden oluşurken yardım 
malzemelerinin 15 milyon TL değe-
rinde olduğu ifade edildi.

KADIN İŞBİRLİĞİ, KISA 
SÜREDE ÇOK YOL KAT ETTİ! 

6 Şubat 2023 depremlerinde 
Konya’daki 3 deposunda onlarca 

TIR malzeme gönderen Önce İyi-
lik Derneği, bu kez de Suriye’de 
yardıma ihtiyacı olan halka gön-
lünü açtı. Önce İyilik Derneği Ku-
rucu Başkanı Fatma Hale Sağım, 
kadın gönüllülerin çoğunluğu 
oluşturduğu ekibin 3 gün boyun-
ca süren hazırlık çalışmalarından 
bahsetti. Kadın gönüllülerle ku-
rulan ve çoğunluğunu yine kadın 

gönüllülerin oluşturduğu Önce 
İyilik Derneği, Konya’da yardıma 
ihtiyacı olan kişiler başta olmak 
üzere şehir dışında ve yurt dışında 
yardım faaliyetlerini sürdürüyor. 
Özellikle olağanüstü durumlarda 
el birliğiyle kısa sürede fazla mesai 
harcayarak çok yol kat eden Önce 
İyilik Derneği, bu kez de Türkiye 
Diyanet Vakfı (TDV) aracılığıyla 3 

TIR Ramazan kolisi ve 1 TIR giyim 
yardımını Suriye halkına ulaştır-
mak üzere uğurladı. 

GAZZE’YE DE HAZIRLIKLAR 
BAŞLAYACAK 

Gönderilen 4 TIR yardım mal-
zemesinin yaklaşık 500 kadının iş 
birliğinde 3 günde hazırlandığı-
na dikkat çeken Dernek Kurucu 
Başkanı Fatma Hale Sağım, “Son 
gün erkek gücüne de ihtiyaç ol-
duğu için erkek gönüllülerimiz de 
destek oldular ancak işin büyük 
kısmını hanımlarımız üstlendi. 
Suriye’ye giriş- çıkışta sorun oldu-
ğu için yardımlarımız TDV aracı-
lığıyla Suriye’ye gönderildi. Emeği 
geçen herkesten Allah razı olsun. 
İnşallah 15 gün içerisinde de Gaz-
ze’ye yola çıkmak üzere yardım 
hazırlıklarımız başlayacak.” diye 
konuştu. 
n HACER CEYLAN ZAMAN

Konya başta olmak üzere şehir dışı ve yurt dışında da yardım çalışmalarını sürdüren Önce İyilik Derneği, 
3 TIR Ramazan kolisi ve 1 TIR giyim yardımını, muhtaç insanlara ulaştırmak üzere Suriye’ye yolcu etti 

Suriye’yi unutmadılar



Konya Çalışan Gençlik 15-35 
yaş arası gençlerin miskinlikten 
uzak, manevi değerleri güçlü, bi-
rikimleri ve tecrübesi olan, geniş 
ufuklu, gayretli gerçek anlamda 
toplumda yer edinen faydalı bir 
nesil yetiştirmeye öncülük ediyor. 
Konya Büyükşehir Belediyesi bün-
yesinde faaliyet gösteren çalışma 
hayatında olan gençlerine sosyal, 
kültürel, mesleki ve dini gelişimle-
rine katkı sağlamayı amaçlayarak 
bu kapsamda programlar düzenli-
yor. Konya Çalışan Gençlik Meclisi 
Başkanı Mehmet Kuyucu, Konya 
Yenigün Gazetesi İstihbarat Şefi 
Muhammed Esad Çağla’nın soru-
larını cevapladı.  

Öncelikle sizleri tanıyabilir 
miyiz?

Ben Mehmet Kuyucu, Konya 
Çalışan Gençlik Meclisi Başkanlığı 
görevini yürütmekteyim. 25 Yö-
netim kurulu üyesinden oluşan ve 
sektör başkanlarımızla birlikte sa-
nayide ve çalışma alanlarında yer 
alan gençlerimizin sosyal, kültürel, 
mesleki ve dini gelişimlerine katkı 
sağlamak adına çeşitli projeler ve 
etkinlikler düzenleyen bir ekibin 
parçasıyım. Ben de diğer tüm gö-
nüllü yönetim kurulu arkadaşlarım 
olduğu gibi çalışma hayatında yer 
almaktayım. Sanayide ahşap mo-
bilya ve membran kapak üretimi 
yapmaktayım. 

Konya Çalışan Gençlik hak-
kında bilgi verir misiniz?

Konya Çalışan Gençlik Meclisi, 
Konya Büyükşehir Belediyesi bün-
yesinde faaliyet gösteren çalışma 
hayatında olan gençlerine sosyal, 
kültürel, mesleki ve dini gelişimle-
rine katkı sağlamayı amaçlayarak 
bu kapsamda programlar yürüten 
bir gençlik meclisidir. Amacımız, 
iş hayatına atılmış gençlerin sos-
yal hayattan kopmadan gelişim-

lerini sürdürebilecekleri bir ortam 
oluşturmak. Bu kapsamda eğitim, 
sosyal etkinlikler, kültürel geziler, 
mesleki gelişim programları ve 
çeşitli projelerle gençlerin yanında 
olmaya çalışıyoruz. 

Konya Çalışan Gençlik olarak 
üyelerine yönelik ne tür faaliyet-
lere imza atıyorsunuz?

Çalışan gençlere yönelik bir-
çok sosyal, kültürel ve mesleki 
etkinlik düzenliyoruz. İş yerle-
rinde ziyaretler yaparak onların 
sorunlarını dinliyor, çeşitli eğitim 
programları düzenleyerek mesle-
ki gelişimlerine katkı sağlıyoruz. 
Gerçekleştirmiş olduğumuz mutat 
projelerin bazıları ise şunlar; Sa-
lihler Bahçesi, her iki haftada bir 
gerçekleştirdiğimiz bu program-
larda Riyazüs Salihin okumaları 

yaparak Peygamber Efendimizin 
hayatını ve hadislerini okuyoruz. 
Her iki haftada bir ise İşin Ehlin-
den programları ile iş dünyasında, 
siyaset dünyasında kendini geliş-
tirmiş iş insanlarını, siyasetçi ve 
bürokratları ağırlayarak gençle-
rimizle buluşmalarını sağlıyoruz.  
Bu programlarımızın yanı sıra Lise 
Akademi programlarımız ile ise 
Meslek Liseli gençlerimize ulaşa-
rak onları da iş dünyasına hazırla-
maya yönelik programlarımızı ger-
çekleştirmekteyiz.  Her Cumartesi 
Kapu Camii sabah namazı prog-
ramlarımız ile şehrin mihenk taşı 
olan Kapu Camiimizi yıllardır Cu-
martesi günü sabah namazlarında 
boş bırakmıyoruz. Tüm bu prog-
ramlarımızın yanı sıra sanayilerde 
ve şehrin aktif bölgelerinde sabah 

çorba, simit ikramları gerçekleş-
tirmekteyiz. Bunların yanı sıra 
üyelerimizin mesleki gelişimlerini 
arttırabilmek adına meslekleriyle 
alakalı Türkiye’nin dört bir yanın-
daki fuarlara katılmalarını sağlıyor, 
onların yanında oluyoruz.  Tüm bu 
çalışmalarımızda bizlerden hiçbir 
zaman desteklerini esirgemeyen 
hamimiz, başkanımız sayın Uğur 
İbrahim Altay başkanımıza da te-
şekkür ediyorum.

Konya Çalışan Gençliğin mis-
yonu ve vizyonu hakkında bilgi 
verir misiniz?

Misyonumuz, iş hayatına atı-
lan gençlerin sosyal, kültürel ve 
mesleki gelişimlerini destekle-
mek, onlara rehberlik etmek ve 
bir dayanışma ağı oluşturmaktır. 
Vizyonumuz ise, Konya’daki tüm 
Çalışan Gençlerin kendilerini ge-
liştirebilecekleri, sosyal hayata ak-
tif katılabilecekleri bir ortam yarat-
mak ve Türkiye genelinde örnek 
alınan bir gençlik meclisi haline 
gelmektir.

Konya’da iş hayatında olan 
gençlere mesajınız ne olur? Ne-
den sizlerle iletişimde olmalı?

Çalışan Gençler olarak iş ha-
yatı çoğu zaman yoğun ve yorucu 
olabiliyor. Ancak biz, gençlerin sa-
dece çalışmakla kalmayıp, sosyal 
ve kültürel anlamda da kendilerini 
geliştirmeleri gerektiğine inanıyo-
ruz. Konya Çalışan Gençlik Meclisi 
olarak her zaman onların yanında-
yız. Bizlerle iletişime geçerek hem 
iş dünyasında kendilerini geliştire-
bilecekleri hem de sosyal hayatla-
rına renk katabilecekleri etkinlik-
lerden faydalanabilirler. Çalışan 
gençlerimizin sesi olmaya devam 
edeceğiz, onlardan gelen her türlü 
talebe de açık olduğumuzu da be-
lirtmek isterim.  
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Konya’da bir grup motorcu, çev-
reye karşı duyarlılığını göstermek ve 
farkındalığı artırmak amacıyla Altı-
napa Barajı çevresini temizledi. Ak-
tivite Motorcuları, Moto Konya Me-
lekleri ve Metal Knight motosiklet 
gruplarının katılımıyla gerçekleşen 
çevre temizliğine 80’e yakın motor-
cu katılırken çocukların da etkinlikte 
yer alması, büyük takdir topladı. Ka-
niye Zeynep Çalışkan Sak tarafından 
tertip edilen organizasyonda çevre-
nin önemine vurgu yapılırken diğer 
vatandaşlara da çöplerini de yanla-
rında götürmeleri ve gittikleri yer-
de bırakmamaları konusunda uya-
rılarda bulunuldu. Kaniye Zeynep 
Çalışkan Sak, organizasyonla ilgili, 

“Ortaya çıkan her iyilik, zamanın-
da ebeveynler tarafından atılan bir 
tohumdur. Bu tohumu atıp yeşert-
memi sağlayan başta annem olmak 

üzere bütün arkadaşlarıma teşekkür 
ediyorum.” dedi.

500 AĞAÇ DİKECEKLER
Her motorunun bir ağacı 

olması amacıyla bir projeye de 
imza atan motorcular Ramazan 
Bayramı sonrasında ağaç dike-
rek çevreye katkı sağlayacak. 
Bu kapsamda proje, temizliğin 
yapıldığı gün ilk ağaç dikilerek 
başlatıldı. İlk ağacı, Moto Konya 
Melekleri Motosiklet Grubu Baş-
kanı Nilgün Tezcan dikti. Çev-
reyi korumanın önemine dikkat 
çekerken insanları bu konuda 
daha duyarlı olmaya davet eden 
Tezcan, “Gelecek hepimizin; ge-
leceği korumak da hepimizin gö-
revi! Doğayı sahipleniyoruz ve 
projemizi başlatarak 500 ağaca 
ulaşmayı hedefliyoruz.” diye ko-
nuştu. n HACER CEYLAN ZAMAN

HABER4 12 MART 2025

Bu Gazete Basın Meslek İlkeleri’ne uymaya söz vermiştir 

Hususi İlan Reklam Fiyatları 
Logo Üstü  : 1.250 TL + KDV
Çeyrek Sayfa Siyah Beyaz : 750 TL + KDV
Yarım Sayfa Siyah Beyaz       : 1.000 TL + KDV
Tam Sayfa Siyah Beyaz : 2.500 TL + KDV
Arka Tam Sayfa : 5.000 TL + KDV
Arka Yarım Sayfa : 3.000 TL + KDV
Tam Sayfa Renkli İç Sayfa : 4.000 TL + KDV
Sütun Santim fiyatı (S/B) : 140 + KDV

• İletişim Adresi:
Musalla Bağları Mahallesi Dereboyu Sokak No:10 Selçuklu/KONYA

• İletişim Hattı: 0332 342 20 20 - 342 20 31
Fax: 0332 342 20 41

Haber Mail: haber@konyayenigun.com
Reklam Mail: reklam@konyayenigun.com

www.konyayenigun.com
Konya Yenigün Gazetesi UETS adresi : 25959-15019-48448

• Baskı Merkezi
Arslan Güneydoğu Gazetecilik, Matbaacılık ve Kağıtçılık A.Ş.

Saray Osmangazi Mh. Sütçü İmam Sk. No: 33 Pursaklar/ANKARA
Tlf: 0312 419 20 01 

• Dağıtım Şirketi
Burçak İletişim Dağ. Paz. Kargo Nak. Tütün ve Tütün Ür. Tic. Ltd. Şti.
Musalla Bağları Mah. Elmalı Cd. Güzide Sk. No:23 Selçuklu / KONYA

Yenibahar İletişim Yayıncılık Reklam
San. ve Tic. A.Ş. Adına Sahibi

Mustafa ARSLAN

Yayın Danışmanı :  Behçet BÜYÜKGÖKMEN

S. Yazıişleri Müdürü : Abdullah Barış YAMAN
İstihbarat Şefi: Muhammed Esad Çağla

Kuruluş: 21 Temmuz 2008
12 Mart 2025 Çarşamba • Yıl: 16 • Sayı: 5431

Yayın Türü: Yerel Süreli

Motorculardan örnek davranış: Çevreyi elleriyle temizlediler! 

8 Mart Dünya Emekçi Ka-
dınlar Günü kapsamında, Konya 
Teknik Üniversitesi Moda Trend-
ler ve Mimari dersi öğrencileriyle 
birlikte özel bir atölye çalışması 
gerçekleştirildi. Atölye, Konya 
Teknik Üniversitesi Mimarlık ve 
Tasarım Fakültesi Mimarlık Bölü-
mü Öğretim Üyesi Doç. Dr. Bilge-
han Yılmaz ve Selçuk Üniversitesi 
Mimarlık ve Tasarım Fakültesi İç 
Mimarlık Bölümü Araştırma Gö-
revlisi Dr. Özlem Yurtgün tarafın-
dan yürütüldü.
KADININ GÜCÜNE VE TOPLUMSAL 

VARLIĞINA VURGU
“Dönüşümün Öncüsü Kadın” 

sloganıyla düzenlenen atölyede, 
toplumda görünmez hale gelen 
kadın siluetinin, taşıdığı materyal-
ler aracılığıyla görünür kılınma-

sına dikkat çekildi. Atölye kapsa-
mında, kadının dönüşüm gücünü 
vurgulayan sanat eserleri üretildi.

SANAT VE GERİ 
DÖNÜŞÜM BİR ARADA

İleri dönüşüm atölyesi olarak 
kurgulanan çalışmada, atık ma-
teryallerin sanata dönüştürül-
mesi sağlanarak kadının yaratıcı 
gücü ve dönüştürücü etkisi orta-
ya kondu. Yapılan eserlerle top-
lumsal farkındalık oluşturulması 
ve kadının toplumdaki varlığının 
daha görünür hale getirilmesi 
amaçlandı. Etkinlik, katılımcılar 
tarafından büyük ilgi görürken, 
8 Mart’ın anlam ve önemine 
dikkat çeken bu tür çalışmaların 
yaygınlaştırılması gerektiği vur-
gulandı.  
n HABER MERKEZİ

Milli Eğitim Bakanlığı ile İçiş-
leri Bakanlığı arasında, Jandarma 
ve Sahil Güvenlik Akademisinin 
Tanıtımına Dair İş Birliği Protokolü 
kapsamında okullarda mesleki ta-
nıtım faaliyetleri düzenlendi. 10-
21 Şubat 2025 tarihleri arasında 
Konya İl Jandarma Komutanlığı 
tarafından 15 ilçede yapılan tanı-

tım faaliyetleri, 48 farklı okuldan 
11 ve 12. sınıf öğrencilerinin ka-
tılımı ile gerçekleştirildi. Tanıtım 
faaliyetlerinde öğrencilere, akade-
miye kabul süreçleri, fiziki yeterli-
lik şartları, akademik programlar 
ve akademi mezuniyeti sonrası 
kariyer imkânları hakkında bilgi 
verildi. n HABER MERKEZİ

Geri dönüşümden sanat eseri

Öğrencilere akademi tanıtıldı

Hem Karatay, hem Karşehir, hem de 
Sedirler’de yaşayan birisi olarak, Karatay 
Belediyesinin sahipsiz köpeklerle ilgili 
yaptığı çalışmalara şahitlik eder miyim?

Amasız, lakinsiz ve tereddütsüz ede-
rim…

Öncelikle şunun altını çizmekte ya-
rar var…

Sahipsiz köpeklerin saldırısına uğra-
yan çocuğumuzun vefatı her insan gibi, 
elbette beni derinden üzmüş, burnumun 
direğini sızlatmıştır…

Çocuğumuza Allah’tan rahmet dili-
yorum…

Ailesine ve yakınlarına sabır ve baş-
sağlığı diliyorum…

Aile için kolay değil…
Bir evladı kaybetmek, hem de “sa-

hipsiz köpek”lerin “pirana sürüsü” ma-
rifetiyle 2 yaşındaki bir sabiyi hayattan 
koparması, elbette sadece aileyi değil, 
vicdanı ve merhameti olan herkesi de-
rinden üzmüştür.

xxx
Meselenin bir başka, ama önemli ta-

rafı ise bu vahim olay nedeniyle, Karatay 

Belediye Başkanı Hasan Kılca’nın hedef 
gösterilmesi ve sosyal medyada linç 
kampanyası başlatılması…

Olay ne kadar vahim ve can sıkıcıy-
sa, Hasan Kılca gibi başarılı, namuslu, 
merhametli bir insana yapılan saldırılar 
da o kadar vahim, tiksindirici ve düşün-
dürücü…

Şunu ifade etmekte yarar var; birin-
cisi güneş balçıkla sıvanmaz, ikincisi de 
Hasan Başkan yalnız değildir.

xxx
Konya’nın 3 merkez ilçesi var malu-

munuz…
Meram, Selçuklu ve Karatay…
Meram daha elit insanların, ekono-

mik olarak güçlü olanların ilçesidir…
Yaşam orada güzeldir…
“Selçuklu” derseniz, Meram’dan bir 

tık geride olmasına rağmen, memurla-
rın, öğrencilerin daha yoğun yaşadığı 
güzel bir ilçemiz…

Karatay’a gelince; yetmiş iki buçuk 
milletin yaşadığı özel bir ilçedir…

Köylüsünü, ovalısını, dağlısını, bağ-
lısını, doğulusunu, batılısını ve esmer 

vatandaşlarını içinde ba-
rındıran, Konya’nın en gü-
zel ilçelerinden birisidir…

Dolayısıyla da, bu 
ilçede ikamet edenlerin 
çoğunluğu evlerinde hay-
vanları ile yaşayan, kedi ve 
köpeğiyle, tavuğu ve horo-
zu ile koyunu ve keçisiyle 
bütünleşen insanlardı…

Ne zamana kadar 
böyleydi?

Kentsel dönüşüm 
başlayıncaya kadar in-
sanlar ve hayvanlar iç içe 
yaşardı…

Çünkü, Karatay’ın en 
eski mahallesi Sedirlerde 
büyümüş olarak kedi-kö-
pek meselesine uzak birisi 
değilim…

Karatay’da yoğun ol-
dukları doğrudur…

Ancak, sadece Kara-
tay’da değil, şehrin diğer 

ilçelerinde de sahipsiz köpekler cadde-
lerde dolaşıyor mu?

Dolaşıyor…
Yukarıda saydığım nedenlerden 

dolayı Karatay’da, özellikle de sahipsiz 
köpekler Tatlıcak taraflarında daha yo-
ğunlar…

Bundan 1-2 sene öncesine kadar 
benim bulunduğum Ahmet Efendi ma-
hallesi civarlarında da sahipsiz köpek 
yoğunluğu vardı…

Ama, şimdi tek tük…
Şunu söylemeye çalışıyorum; Ka-

ratay Belediye Başkanı Hasan Kılca’nın 
bu anlamda nasıl bir mesai harcadığını 
yakinen biliyorum…

İstedikleri kadar Hasan Kılca’ya yü-
rüsünler…

Bizim, “it ürür, kervan yürür”ün eş 
anlamlısı olan bir Romen atasözünde, 
“İtler istiyor diye atlar ölmez.”

Bunların kim olduğunu herkes biliyor!
Hasan Kılca’nın çok başarılı bir Be-

lediye Başkanı olması, işini iyi yapması, 
fincancı katırlarını ürkütmüş olabilir…

Dolayısıyla, bir bardak suda kopartı-

lan fırtınanın nedeni bu!
Her neyse…
Nesli tükenen Kelaynak kuşları,  “sa-

hipsiz köpek!”lerden dolayı Hasan Baş-
kana takmış durumdalar…

Akılları sıra, aba altından sopa gös-
termeye çalışıyorlar…

Hariçten gazel okuyanlar!
“Mal bulmuş Mağribi” gibi sevindi-

ler, ama nafile…
Çünkü, Hasan Kılca yalnız değil…
Özetlersem; bu olayın sorumlusu 

tek başına Hasan Kılca değil…
Tek sorumlu Hasan Kılca’ymış gibi, 

sorumsuzca ve insafsızca paylaşımlar 
yapmak, sosyal medyadan linç etmek, 
ne kadar insanı?

Bu olayın mutlaka bir sorumlusu 
var ve soruşturmalar sonunda ortaya 
çıkacaktır…

Ve suçlu kim ise yargı karşısında 
hesap verecektir…

Tekrar söylüyorum: bu işin sorum-
lusu tek başına Hasan Kılca Başkan de-
ğildir…

Nokta.

HASAN KILCA VE KÖPEK MESELESİ!

haber@konyayenigun.com
RECEP ÇINAR

Konya Çalışan Gençlik Meclisi Başkanı Mehmet Kuyucu, çalışan gençlere yönelik birçok sosyal, kültürel 
ve mesleki etkinlik düzenlediklerini belirterek, “Çalışan gençlerimizin sesi olmaya devam edeceğiz” dedi

Çalışan gençlerin 
sesi oluyorlar!
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Babasının okuma arzusunu kendisi tamamla-
yan ve Selçuk Dini Yüksek İhtisas Merkezi Kurucu 
Müdürü Dr. Ahmet Baltacı, dini ve dernek çalış-
malarını aktardı. Emekliliği sonrası Selçuk Dini 
Yüksek İhtisas Merkezi’nin açılışında da bulunan 
Baltacı, İplikçi Cami’nin ilk resmi imam hatibi ola-
rak görev aldı. Baltacı, Diyanet İşleri Türk –İslâm 
Birliği (DİTİB)’nin ilk kez Berlin’de kuruluşunu 
gerçekleştirirken bir dönem Türk Anadolu Vakfı’n-
da da başkanlık görevini ifa etti. 

‘TÜRKİYE’NİN TEK İLAHİYAT FAKÜLTESİ 
İMAM HATİP OKULU MEZUNLARINI ALMIYORDU’

1934 yılında Çumra’nın Yenimescid köyünde 
doğan Baltacı, Konya Hakimiyet-i Milliye İlkokulu/
nu tamamlamasının ardından hafızlığını o tarih-
lerde Konya’nın tek Kur’an Kursu olan Bulgur-
cuk Tekkesi Kur’an Kursu’nda Hakkı Özçimi Hoca 
Efendi’nin yanında bitirdi. Bu süreçte Arapça 
eğitimi de alan Baltacı, 1951 yılında açılan Kon-
ya İmam-Hatip okuluna kaydolarak hem tahsilini 
devam ettirdi hem de müezzinlik ve imam hatiplik 
yaptı. Dr. Baltacı, bir röportajında o yılları şöyle ak-
tarıyor: “Dini derslerimize genellikle medrese me-
zunu yaşlı hoca efendiler geliyordu. Mesela akait 
dersimize İstanbul Kâd-ıl kudat mezunu büyük 
âlim ve Konya Müftüsü Abdullah Ulubay, Arâpça, 
fıkıh ve hadis derslerimizin hocası herkes tarafın-
dan çok sevilen Hacıveyiszâde Mustafa Sabri Ku-
rucu Hoca efendiydi. Son sınıfta iken 1957-1958 
ders yılının ikinci karne döneminde Konya İmam 
Hatip Okulu’ndan Necati Günüç ile ayrılıp, İstan-
bul İmam Hatip Okulu’na nakletmek durumunda 
kaldık. Necati Günüç tekrar Konya’ya döndü, ben 
1957-58 ders yılında İstanbul İmam-Hatip Oku-
lundan mezun oldum. Biz mezun olduğumuz 1958 
yıllında yüksek öğrenimimizi yapacak herhangi bir 
kurum yoktu. Yüksek İslam Enstitüsü henüz açıl-
mamıştı. Ankara Üniversitesi bünyesindeki Türki-
ye’nin tek İlahiyat Fakültesi de İmam Hatip Oku-
lu mezunlarını almıyordu. Bunun üzerine zaman 
kazanmak için birkaç arkadaşla birlikte tecilimizi 
bozdurarak askere gitmeye karar verdik. Böylece 
askerlikte aradan çıkmış oldu.”

İPLİKÇİ CAMİ’NİN İLK 
RESMİ İMAM HATİBİ! 

1953 yılında Sahip Ata Camii’nde, daha sonra 
Sadreddin-i Konevi Camii’nde müezzinlik, Tahta-
tepen Demirci Camii’nde imam-hatiplik görevleri-
ni ifa eden Baltacı, askerliği sonrası ise Mart 1960 
yılında ibadete açılan tarihi İplikçi Camii’nin ilk 
resmi imam-hatibi olarak görev aldı.

DİTİB’İN İLK KURULUŞUNU 
BERLİN’DE GERÇEKLEŞTİRDİ 

İmam hatip olarak görevine başladığı yıl, İstan-
bul Yüksek İslâm Enstitüsü sınavını kazanarak yük-
sek tahsilini de 1964 yılında tamamlayan Baltacı, 
Beyoğlu Kazancı ve Selime Hatun camilerinde de 
imam-hatiplik yaptı. 1964 yılında Akseki Müftüsü, 
1966 yılında yapılan seçimlerde Din İşleri Yüksek 
Kurulu Üyesi seçilen Dr. Baltacı, Diyanet Hizmet-
leri ile ilgili ilk yönetmeliklerin hazırlanmasında da 

görev alan isimlerden biri. 1968 yılında Danıştay’ın 
kurul seçimlerini iptali sonucu kısa bir süre Diyanet 
İşleri Başkanlığı Arapça Mütercimliği’ne, daha son-
ra Eskişehir’e İl Müftülüğü’ne atanan Baltacı, birçok 
dernekte de yer aldı. Doktorasını tamamlamasının 
ardından yeniden Din İşleri Yüksek Kurulu Üyeliğine 
seçilen Baltacı, Berlin Din Hizmetleri Ataşeliği göre-
vinde bulundu; Almanya’da Diyanet İşleri Türk –İs-
lâm Birliği (DİTİB)’nin ilk defa Berlin’de kurulmasını 
gerçekleştirdi.

KONYA’YA İSTANBUL’DAKİ 
GİBİ BİR EĞİTİM MERKEZİ! 

Yurtdışı dönüşü 1987 yılına kadar Din İşleri 
Yüksek Kurulu Uzmanı olarak emekli olan Baltacı, 
emekliliği sorası İstanbul’dan gelen bir telefonla 
Selçuk Eğitim Merkezi’nin kuruluşunda bulundu-
ğu yılları ise şöyle aktardı: “1989 yılı sonları idi, 
Devlet Bakanı Saffet Sert’in Müşavirliği görevini 
yürüten Ahmet Gürtaş, bir gün telefon etti ve 
‘Konya’da İstanbul Haseki Eğitim Merkezi’ tipin-
de ikinci bir eğitim merkezinin açılacağını, burayı 
tedvirle görevli müdür olarak düşünüldüğümü, 
ancak müdürlük kadrosu mevcut olmadığından 
vaizlik kadrosuna tayin edilebileceğimi, bu konuda 
muvafakatimin olup olmadığını sordu. Din İşleri 
Yüksek Kurulu Üyeliğinden emekli olduğum için 
müktesebimin yüksek oluşunu düşünerek, vaizlik 
kadrosunun da hayli düşük olması sebebiyle mu-
vafakatim isteniyordu. Muvafakat ettim. 11 Ara-
lık 1989 tarihinde tedvirle görevli olarak Selçuk 
Eğitim Merkezi Müdürlüğü görevine başladım. 
Eğitim Merkezinin kuruluşu tamamlandı hocala-
rı temin edildi, yeni eğitim binası inşa edildi. Bu 
görevimde yaş hattinden emekli olduğum 1995 
yılına kadar devam etti. Burada yüksek tahsili bi-
tirerek gelen müftü ve vaiz adayları eğitimlerini 
tamamlarlardı.”

TÜRK ANADOLU VAKFI’NDA 
ÇALIŞMALARA  

KATILDI, BAŞKANLIK YAPTI
1987 yılında Konya’ya gelişinden itibaren 

Türk Anadolu Vakfı’nın çalışmalarına katılan ve 
bir dönem başkanlığını da yürüten Baltacı, ‘emek-
liliğimden sonra 33 yılımı vakfedercesine hizmet 
verdiğim bir hayır kurumu’ olarak tanımladığı 
Türk Anadolu Vakfı’ndaki çalışmalarıyla ilgili, 
“Berlin Din Hizmetleri Ataşeliğim sırasında bağış 
olarak temin ettiğim 3 ambulans minibüsü Türk 
Anadolu Vakfına getirdim. Vakıf birisini Üniversite 
Hastanesine, birisini Konya Devlet Hastanesine 
verdi. Birisini kendi hizmetlerinde kullandı. Vakıf-
ta çalıştığım yıllarda da bedelini yurt dışındaki iş-
çilerden temin ederek iki Mercedes minibüsü vak-
fa bağış olarak getirdim. Bu minibüsler Uluırmak 
Nuraniye Kur’an Kursu hizmetlerinde kullanıldı. 
Camii için yurt dışında yardım toplarken Vakfımı-
zın yatılı kız Kur’an kursu olup olmadığı sorulması 
üzerine M. Fuat Binici Kız Kur’an Kursu inşa edildi. 
Çok iyi hafıza hanımlar yetişti. Vakıfta 2002-2011 
yılları arasında başkan olarak görev yaptım ve 
2011 yılında istifa ederek ayrıldım.” diye konuştu. 

Selçuk Dini Yüksek İhtisas Merkezi Kurucu Müdürü Dr. Ahmet Baltacı, dini ve dernek çalışmalarıyla imam hatip neslinin bugünü ve 
yarını için çabaladı. Türk Anadolu Vakfı’nda da başkanlık görevi ifa eden Baltacı, tarihi İplikçi Cami’nin de ilk resmi imam hatibi oldu 

Diyanet’in kalbinde 
görev aldı!
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Hazırlayan 
Hacer

CEYLAN ZAMAN



Prof. Dr. Necmettin Erbakan'ın en yakın çalışma 
arkadaşlarından ve Millî Görüş Hareketi'nin önde 
gelen isimlerinden olan Mehmet Recai Kutan, İsmail 
ve Hatice Kutan'ın oğlu olarak 5 Nisan 1930'da Ma-
latya’da doğdu. İlk, orta ve lise tahsilini Malatya'da 
tamamladı. İstanbul Teknik Üniversitesi İnşaat Fa-
kültesi'nden 1952 yılında mezun oldu. 1952 - 1969 
yılları arasında Devlet Su İşleri'nde çalıştı.

1954 yılında Mebrure Hanım ile evlenen Recai 
Kutan’ın bu evlilikten İsmail, Abdülaziz Murat ve 
Ahmet isimli üç çocuğu dünyaya geldi. Eşi Mebrure 
Kutan kanser hastalığı nedeniyle 12 Kasım 2009'da, 
74 yaşında hayatını kaybetti.

1969'da Türk Mühendislik Müşavirlik Anonim 
Şirketi'ni kurdu. 1974-1980 yılları arasında MSP 
Genel Başkan Yardımcılığı göreviyle siyasi çalışma-
ların içerisinde oldu. 1977 seçimlerinde Millî Sela-
met Partisi'nden Malatya milletvekili, 1977 koalisyon 
hükûmetinde İmar ve İskân Bakanı olarak görev 
aldı. 12 Eylül 1980 darbesinden sonra diğer MSP 
yöneticileriyle beraber 9,5 ay hapis yattı.

1983'ten sonra kurulan Refah Partisi'nin Genel 
Başkan Yardımcısı oldu ve Refah Partisi'nin Malatya 
milletvekili olarak tekrar meclise girdi. 1996-1997 
yılları arasında 54. Hükümet'te Enerji ve Tabii Kay-
naklar Bakanı olarak görev yaptı.

HEP EN ÖNDE OLDU
Refah Partisi'nin kapatılmasının ardından yeni 

kurulan Fazilet Partisi'nin Genel Başkanlığına seçil-
di. 1999 genel seçimleri sonucunda bir kere daha 
meclise girdi. Fazilet Partisi'nin de kapatılmasıyla, 
2001 yılında Saadet Partisi'nin kurucuları arasında 
bulundu ve Kurucu Genel Başkanlık görevini üstlen-
di. Sürdürdüğü Genel Başkanlık görevini, 11 Mayıs 
2003 tarihinde yapılan 1. Olağan Kongrede Nec-
mettin Erbakan'a devretti. Ancak 29 Aralık 2003'te 
Yargıtay Cumhuriyet Başsavcılığı, Necmettin Erba-
kan'ın kesinleşmiş hapis cezası nedeniyle görevlerin-
den ayrılmasını istedi. Bunun üzerine Erbakan, 30 
Ocak 2004'te parti üyeliğinden ve Genel Başkanlık-

tan istifa etmek zorunda kalınca, bu tarihten itiba-
ren Recai Kutan, Genel Başkanlık görevini vekâleten 
yürütmeye başladı. Kutan, 8 Nisan 2006'da yapılan 
2. Olağan Kongre'de, Genel Başkanlık görevine seçil-
di. 2007 genel seçimlerinden sonra genel başkanlık 
görevini, 26 Ekim 2008 tarihinde yapılan 3. Olağan 
Kongrede Numan Kurtulmuş'a devretti.

VEFATINA KADAR YÜKSEK 
İSTİŞARE KURUMU ÜYELİĞİ YAPTI

Recai Kutan vefatına kadar, Saadet Partisi Yük-
sek İstişare Kurulu üyeliğinin yanı sıra, yine kuru-
cuları arasında yer aldığı Ekonomik ve Sosyal Araş-
tırmalar Merkezinin genel başkanlığını da yürüttü.

Ankara'daki Güven Hastanesi'nde 3 hafta bo-
yunca enfeksiyon tedavisi gören Recai Kutan, 7 Ekim 
2024 tarihinde, 94 yaşında ebediyete irtihal eyledi. 
Kutan'ın cenazesi, 8 Ekim'de öğle namazından sonra 
Ankara Karşıyaka Ahmet Efendi Camii'nde kılınan 
cenaze namazının ardından Karşıyaka Mezarlığında-
ki aile kabristanlığına defnedildi.

Kısa özgeçmişini verdiğim siyasetin beyefendisi 
olan, herkes tarafından hürmet gören ve sevilip sa-
yılan M. Recai Kutan’ı biraz daha yakından tanımaya 
çalışalım. 

1914 yılında 90 bin vatan evladının donup 
kaldığı Sarıkamış’ta yere düşenlerden biri de Ko-
tanizadeler sülalesinden İsmail Efendi’ydi. Kotani-
zadeler’in İsmail Efendi de diğer 90 bin asker gibi 
iyice bitkin düşmüş, donmak üzereydi. Kendinden 
geçmek üzereydi ki yüzüne kuvvetli bir şamarın 
indiğini hissetti. “Kalk ulan, burada donup gide-
ceksin” diye bağırıyordu tokadı atan… Yediği şid-
detli tokadın etkisiyle gözlerini açtı. Baktı, şamarı 
vuran askeri tanıdı. Malatya hapishanesinde idam 
cezalarını infaz eden ve can aldığı için Malatyalılar 
tarafından pek de sevilmeyen hapishane celladıydı. 
Vücudu bir daha geriye dönmeyecek şekilde don-
mak üzereyken cellat imdadına yetişmişti. Cellat 
tokat atmakla da kalmadı, Kotanizade İsmail’i sır-
tına aldı, güvenli bir yere taşıdı. 

AİLEDEKİ SARIKAMIŞ İZLERİ
Kotanizade İsmail, Sarıkamış’ta bir cellat saye-

sinde canını kurtarmıştı ama donmanın etkisiyle 
ayak parmaklarını kaybetmişti. Sarıkamış faciasın-
dan 16 yıl sonra, 1930 yılında Malatya’da dünyaya 
gelen Recai Kutan bu olayı babası Kotanizade İsma-
il’den defalarca dinlemişti. Babası Kotanizade İsmail, 
Sarıkamış bozgunundan sonra öğretmen oldu. Ma-
latya’nın en sevilen, en saygı duyulan öğretmenle-
rinden biriydi. Recai Kutan, babası İsmail Kutan’ın 
çok sevilip sayıldığını belirttikten sonra babasının 
öğrencilerinin Türk siyasetinde önemli yerlere gel-
diğini anlatmıştı. “Hasan Celal Güzel, Yusuf Özal, 
Metin Emiroğlu, Temel Karamollaoğlu gibi önemli 
isimlerin babasının öğrencileri arasında yer aldığını” 
söyleyen Recai Kutan, babası İsmail Kutan’ın yar-
dımsever biri olduğunu da belirterek, “Babam, eski 
öğrencileri olan iş adamlarını organize eder okulda-
ki yoksul çocukların elbise ve ayakkabılarını temin 
ederdi. Gelen herkese kapısını her zaman açık tutar-
dı” demiştir. Recai Kutan da okulun en zeki, en ba-
şarılı ve en disiplinli öğrencilerinden biriydi. Okulun 
Edebiyat Öğretmeni ve Müdürü, ünlü bayrak şairi 
Arif Nihat Asya idi. Recai Kutan, Arif Nihat Asya’nın 
bütün şiirlerini ezbere bilir, her ortamda bu şiirler-
den birini mutlaka okurdu. 

TURGUT ÖZAL İLE MAHALLE ARKADAŞI
Recai Kutan oturdukları Sancaktar Mahallesini 

şöyle anlatmıştı: “Çocukluğumda komşularımız ara-
sında devlet memurları, mahalle bakkalları, at ara-
bacıları, terzi, tenekeci, velhasıl her meslekten insan 
vardı. Sancaktar Mahallesi ileride Türkiye siyasi ha-
yatına etki yapacak olan seçkin simalar yetiştirmiş-
tir. Turgut Özal, Korkut Özal, Yusuf Özal, Oğuzhan 
Asiltürk, Hamit Fendoğlu (Hamido) hep Sancaktar 
Mahallesi’nin çocuklarıdır. Malatya’nın beş belediye 
başkanı bu mahalleden çıkmıştır. Turgut ve Korkut 
Özal kardeşler sık sık bizim evin arka bahçesine ge-
lir, sürekli bizim bahçede oynarlardı.” 
   Devamı Perşembe Günü 
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Prof. Dr. Necmettin Erbakan'ın en yakın çalışma arkadaşlarından ve Millî Görüş Hareketi'nin önde gelen isimlerinden olan Meh-
met Recai Kutan 2009 yılında Hak’a yürüdü. Siyasetin beyefendisi olarak bilinen Kutan’ı Yenigün Yazarı Salih Sedat Ersöz anlattı

Siyasetin beyefendisi 
ve dervişi Recai KutanHazırlayan 

Salih Sedat Ersöz 1
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Bisiklet sporunda Konya lokomotif şehirdi ama 
bizim semtin delikanlılarından Mehmet Şafakçı 
sırtına mayoyu geçirip pedal çevirmeye başlayın-
ca şafak daha bir aydınlandı. Hasan Can, Ömer Ali 
Erikçi, Ayhan Aytekin gibi bir Kovanağzı çocuğu 
olan Mehmet Şafakçı’nın toprak yollarda başlayan 
bisiklet macerası hem kulüp hem de milli takım 
formasıyla uluslararası yarışmalarda madalyalarla 
süslendi. Bisikletten inip Antrenörlüğe başladıktan 
sonra da hem kulüpler hem de milli takım bazında 
efsanevi derecelerde pay sahibi oldu. Ülkenin bisik-
let sporunda tek Avrupa Şampiyonu Sporcusunun 
hocası olmak da ayrı bir onur vesilesi olsa gerek.

Sizi tanıyabilir miyiz, hangi tarihte nerede 
dünyaya geldiniz ve hangi okullarda eğitim aldı-
nız?

İlkokulu Konya’da İhsan Özkaşıkcı okulunda 
bitirdikten sonra orta tahsilimi dışardan Teknik 
Meslek Lisesi orta kısmında yaptım ve Selçuklu 
Endüstri Meslek Lisesi Elektrik Bölümünden me-
zun oldum.

Bisiklet sporuna ilginiz nasıl başladı? Hangi 
kulüpte ne zaman spora başladınız, hangi Antre-
nörlerle çalıştınız?

Gazete ilanlarında düz bisiklet yarışlarını gör-
düm ve başarılı olan sporcuların işe alınacağını 
okuyunca düz bisiklet yarışlarına girmeye karar 
verdim. Çalıştığım ofise bisiklet Antrenörü Sadık 
keleş de gelip gidiyordu. Onun teşviki ile Düz Bisik-
let yarışlarına girdim ve kazanınca spora başladım.

Sporculuk hayatımda Sadık Keleş, Nusret Er-
gül ve Davut Berber Antrenörlerim olarak benim, 
başarılı bir sporcu olarak yetişmeme katkı verdiler.

Milli takımda da Nezir Sonakın, Rıfat Çalışkan, 
Hasan Sert, Mustafa Palaska ve Polonyalı Marian 
Bednarek Antrenörlerimdi.

Transfer, sporcuların yaşadığı olağan bir haldir. 
Siz de başka kulüplere transfer oldunuz mu?

Evet. Konya Şekerspor’dayken çok sıkıntılı ve 
zor bir süreç ile Tek Meramspor’a (İsmi daha sonra 
Medaş Tek Meramspor oldu) transfer oldum. Rah-
metli Davut Berber ve Rahmetli Hasan Can abim 
beni bırakmak istemediler. Kulübüm Şekerspor 
da bırakmak istememişti. Ayrılmakta çok zorlan-
dım ve siyasi baskılarla transferim oldu. TEK Me-
ramspor kadrolu olarak resmi iş vermişti. Değilse 

asla Şekerspor’dan gitmezdim. Orası bizim evimiz 
gribiydi, ağlayarak ayrıldım.

Elde ettiğiniz ilk dereceleri hatırlıyor musu-
nuz?

Evet. İlk büyük derecemi 1984 yılında Genç-
lerde Saate Karşıda Yarışlarında Türkiye Şampiyo-
nu olarak elde ettim. Altın Pedal namıyla bilinen 
rahmetli Nusret Ergül hocam yarıştan sonra beni 

omuzlarında gezdirerek tur attırmıştı. 
Bisiklet sporunun yüksek kondisyon, dayanık-

lılık ve sabır gerektiren bir spor olduğunu biliyo-
ruz. Antrenman ve beslenme düzenininiz hakkın-
da bilgi verir misiniz?

Bisiklet sporu her ne kadar ferdi bir spor gibi 
görünse bir takım sporudur. Takım arkadaşların 
yardım etmese zor yarış kazanırsınız.

Bizde kahvaltı, antrenman ve yarış için beslen-
me çok önemlidir. Bol bol karbonhidratlı besinler 
tüketiriz. Şimdiki sporcular yarış içinde özel bar 
ve jeller tüketiyor. Bizim zamanımızda bu ürünler 
yoktu. Bizler daha çok muz, kuru üzüm, kek, şef-
tali, muzlu ballı içecek hazırlardık mataralarımıza. 
Şimdi beslenme daha kolay ve temin etmek, her 
şeyi bulmak mümkün.

Konya, ülkemizde bisiklet sporunun anavatanı 
olarak bilinir ve Milli takıma çok önemli sporcular 
vermiştir. Siz de Milli takımın vazgeçilmez spor-
cularından biriydiniz ve uzun yıllar yarışıp önemli 
dereceler elde ettiniz. Milli takıma ne zaman çağ-
rıldınız ve Uluslararası yarışmalarda elde ettiğiniz 
önemli derecelerinizden bahseder misiniz?

Milli takıma ilk olarak 1984 yılında Uluslarara-
sı Akdeniz turuna davet edildim. O yarışa takımın 
içinde olimpiyat ve dünya şampiyonu olan sporcu-
lar ile Rus Milli takımı da gelmişti. Spor hayatım 
boyunca yüz yedi defa milli formayı giydim. Milli 
takımda yarışırken Türkiye Turunda Etap dördün-
cüsü oldum.

Uluslararası Konya Mevlâna Turunda etap ka-
zandım.

Bilmediğiniz coğrafyada saatlerce ve belirlen-
miş bir parkurda kilometrelerce pedal çevirmek, 
beraberinde birçok riski de barındırıyor. Yarışma-
larda yaşadığınız ilginç olay, kaza vb. hatıralarınız 
var mı?

Tabi ki. Önceleri teknoloji bu kadar gelişmemiş-
ti! Ancak yarış kitabındaki bilgiler dahilinde yolu 
ezberlemek zorunda kalırdık. Şimdi sporcuların işi 
çok kolay; birçok uygulama ile bir etabın bütün te-
daylarını görmeniz mümkün. 

1984 yılında Balıkesir’de pist yarışında sürat 
yarışında yarı finale dört kişi kalmıştık! Rakibim, 
Balıkesirli hocası yandan bağırınca beni bilerek 
düşürdü ve büyük-küçük açık kırk dokuz yerim-
den yaralandım. Köprücük kemiğim de kırışmış-
tı! Rakibimi diskalifiye ettiler. Ben o yara bere 
içince sadece mayo ile final yarışına çıktım. Tabi 
ki kırıkta olunca Sürat Türkiye ikincisi oldum. En 
kötüsü dörtlü takımda finalde yer alamadım ve 
Konya takımı da ikinci oldu, ona çok üzülmüş-
tüm. Ve halâ o yaranın izleri bacaklarımda kolla-
rımda duruyor.  Devamı Perşembe Günü

Türk bisiklet tarihinin en değerli sporcularından Mehmet Şafakçı yarışmacı kimliğiyle kazandığı 
sayısız madalyadan sonra kulüp ve Milli Takım Antrenörü olarak da büyük başarıların mimarı oldu

BİSİKLET TAKIM SPORUDURHazırlayan 
Mustafa GÜDEN
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İvriz Öğretmen Okulundan mezun olduktan 
sonra öğretmen olmak yerine, üniversite sınavın-
da Marmara Üniversitesi Basın Yayın Yüksek Oku-
lu’nu tercih edip gazeteciliğe başlayan Sadık Gök-
ce’yi Konya kültür ve edebiyat çevreleri yakından 
bilir. Ne iyi etmiş de İstanbul basınında uzun yıllar 
çalıştıktan sonra emekli olup memleketi Konya’ya 
dönme kararı vermiş. Tarihe kayıt düşme adına 
Yenigün bünyesinde Şehrin Hafızası başta olmak 
üzere özel fasiküller hazırlayan Gökce ile hem 
medya hem de kültürel çalışmalarını konuştuk.

Ve zaman dünyaya geldiniz? Eğitim hayatınız 
hakkında bilgi verir misiniz?

Nüfus kâğıdında yazdığına göre 11 Kasım 
1964 yılında Çumra’nın Dinlendik Köyünde dün-
yaya gelmişim. Ben doğduğum yıllarda babam 
Çumra’ya taşınmış. Doğduğum ve çocukluğumun 
geçtiği ev iki oda ve bir girişten ibaretti. Sonradan 
aşağıya evden bağımsız bir mutfak yaptı babam-
lar. Yaz aylarında oturma ve yemek ihtiyacımızı 
burada karşılıyorduk. Ayrıca evin ekmek ihtiyacı 
burada bulunan ocakta pişirilen yufka ve mayalı 
ekmeği ile gideriliyordu. Yani bu mutfağımız çok 
amaçlı idi. Bir hayli büyük bir yerdi. Hatta dörtte 
birini bölmüş buğday ambarı olarak kullanıyorduk.

Ben dâhil, dört kardeştik ve hepimiz aynı oda-
yı paylaşıyorduk. Yere serilen iki yatak bizim gece 
dinlenme yerimizdi. Yedi yaşına gelince ilkoku-
la kayıt oldum. O zamanlar Çumra’da üç ilkokul 
vardı. Atatürk İlkokulu, Hürriyet İlkokulu ve Şehit 
Koçak İlkokulu Bize en yakın olan Atatürk İlkokulu 
olduğu için buraya kaydımı yaptırdık.

İyi bir öğretmene düşmüştüm. Hayrettin 
Tongur ismindeki bu öğretmenimiz bizimle cid-
di şekilde ilgileniyordu. Sınıfta başarılı öğrenciler 
arasındaydım sanıyorum. İlkokul son sınıfta iken 
öğretmenim beni Devlet Parasız Yatılı Okulları Sı-
navına kaydettirmiş. 

Bir gün beni ve sınıftan birkaç kişiyi alarak 
Cumhuriyet Lisesine sınava götürdü. Bu sınavı 
kazanmışım. İkinci basamak sınavına Konya Kar-
ma Ortaokulunda girdim. Okulların açılma vakti 
geldiği halde bana sınav sonucu ile ilgili bir bilgi 
gelmedi. Babam, “Herhalde kazanamadın diyerek 
beni 1976 yılında Çumra İmam Hatip Okuluna 
kaydettirdi. Bu okula on beş gün kadar devam et-
tim. Sonra yedek listeden İvriz Öğretmen Okulu-
nu kazandığıma dair bir belge geldi eve. Rahmetli 
babam hangi okulu istiyorsam oraya devam ede-
bileceğimi söyledi. 

İVRİZ ÖĞRETMEN 
OKULUNDA GEÇEN YILLARIM

Bu serbest bırakılma üzerine ben İvriz Öğ-
retmen Okuluna gitmekten yana kullandım ter-
cihimi. Sınav sonuç belgesi ile birlikte gönderilen 
eşya listesinde olanları aldık. Ancak bir de senet 
istiyorlardı. Bir hayli yüksek bir meblağ vardı bu 
senede yazmamız gereken. İki de şahit gereki-
yordu. Babam bir şekilde bu işleri halletti ve bir 
pazar akşamı Çumra istasyonundan trene binerek 
Ereğli’nin yolunu tuttuk. Ereğli’ye varınca okulun 
ilçe merkezinden uzakta olduğunu ve minibüsle 
gidebileceğimizi öğrendik. Durağı bulup mini-
büse bindik ve okula doğru yola revan olduk. Bir 
süre yol aldıktan sonra şehrin son evleri de arka-
mızda kaldı. Biz dağlara doğru yolumuza devam 
ediyorduk. İlk defa içime bir korku düştü. Çünkü 
hayatımda ilk defa masallar-
da okuduğum ve çok 
uzaktan seyret-
tiğim Karadağ 

ve Hacıbaba Dağından sonra yakından bir dağ 
görecektim. Hatta bırakın yakından görmeyi, res-
men dağa tırmanıyorduk.

Nihayet bir dağın eteğinde veya belinde yer 
alan okulumuza ulaştık. Burada yüzlerce çocuk 
vardı benim gibi… Bir de ben eklenmiştim araları-
na. Babam o gün öğleye kadar kayıt işini bitirdi ve 
öğleden sonra bana bir miktar harçlık bırakıp tren-
le Çumra’ya dönmek için Ereğli’ye gitti. İlk defa ai-
lemden ayrılıyordum ama benim gibi yeni gelmiş 
arkadaşlarla çabuk kaynaştığımız için ilk önce bu-
nun zorluğunu fark etmedim. Akşamüzeri etüde 
girdik, ardından akşam yemeği ve tekrar etüt… 
Bu ara bu etüt kelimesini ilk defa duyuyorum!

Yatma saati geldi yatakhanenin kapısı açıldı ve 
biz koğuşlarımıza çekildik. Herkes gece bakımını 
yapıp yatağına girdi. Nöbetçi öğrenci yoklama-
yı aldıktan sonra ışıklar kapatıldı. Önce sessiz bir 
ortam oluştu ardından tek tük hıçkırık ve ağlama 
sesleri gelmeye başladı. İşte o zaman anladım ai-
leden ayrılmanın ne olduğunu.

Tabi günler geçtikçe arkadaşlıklar gelişti, her-
kes birbirine destek olmaya başladı. Okulda güzel 
bir sistem oturmuştu. Resmen okulu öğrenciler 
idare ediyordu. Birinci ve ikinci sınıflar yemekha-
ne nöbeti tutuyordu sıra ile. Masaların silinmesi, 
yemekhanenin yıkanması, tabakların ve bar-
dakların hazırlanması gibi işler bu nöbetçilerin 
üzerinde idi. Revir nöbetçimiz oluyordu. Sanıyo-

rum bu nöbeti beşinci sınıflar tutuyordu. Koopera-
tif nöbetçisi vardı. Bu nöbetçinin görevi öğrencilere 
marka satmaktı. Okul kantininde ve çay ocağında 
para geçmiyor marka kullanıyorduk. Yılsonunda 
kâr zarar hesabı yapılıyor kar edilmişse (ki mutlaka 
ediliyordu) sermaye artırımı yapıldıktan sonra ka-
lanı öğrenciler arasında pay ediliyordu. 

Bir de son sınıflardan, yani altıncı sınıflardan 
Okul Başkanı oluyordu. Bütün nöbetçiler bu baş-
kana bağlı idi. Nöbet süreleri bir hafta idi ve herkes 
nöbet tutuyordu. 

Burada küçük bir devlette yaşayıp demokrasi-
nin uygulandığı bir ülkede yaşıyormuşuz gibi bir 
hayatımız oldu. Benim kişiliğim ve karakterim bü-
yük ölçüde İvriz Öğretmen Lisesinde geçirdiğim 
altı yılda oluştu dersem abartmamış olurum.

Gazeteciliğe ilginiz nasıl başladı ve hangi ba-
sın kuruluşlarında ne görevler yaptınız?

1982 yılında üniversite sınavlarına katıldım. 
İki aşamalı yapılan sınavlarda başarılı oldum. Ya-
nılmıyorsam yüzde altılık dilime girmiştim. O sı-
ralar televizyonda DOKUZ SÜTUNA MANŞET 
adlı bir dizi oynuyordu. Hangi kanalda olduğunu 
sorarsanız çok iyi hatırlıyorum kanalı. TRT-1’de 
idi. (Çünkü o zamanlar başka kanal yoktu) Sınav 
sonucunu köyde saman yapmak için sap çekerken 
öğrendim. Benimle sınava giren bir köylüm gaze-
te almıştı. O zamanlar sınav sonuçları gazetelerde 
yayınlanıyordu. Ben buradan Marmara Üniversi-
tesi Basın Yayın Yüksek Okulu’nu kazandığımı öğ-
rendim. Marmara Üniversitesinin bu isimle aldığı 
ilk öğrenciler bizlerdik. Daha önce İTİA adı altında 
eğitim veren okul Marmara Üniversitesi olmuştu. 

Burada dört yıl eğitim gördükten sonra 1986 
yılında mezun oldum. Stajımı Bulvar Gazetesinde 
yaptım. Daha sonra da bu gazetede çalıştım askere 
gidinceye kadar. 1987 yılının aralık ayında Eğirdir 
Dağ Komando Okulunda askerlik görevim başladı. 
Sonra kurada Bolu Komando Tugayını çektim. Gö-
reve başlamam gereken tabur Güney Doğu Böl-
gesinde görevde olduğu için ben de Siirt’e gittim. 
Buradan sonra olaylı bir yolculuk sonrası dağıtım 
noktasına ulaştık. Sonra helikopterlerle görev böl-
gelerimize ulaştırıldık. (Bu konuyu tam anlatmaya 
kalksam birkaç sayfa sürer. Bu yüzden kısaca bu-
rada bitiriyorum.)

Askerliğim 1989 mart ayı sonunda bitti ve tez-
keremi aldım. Nisan ayının sonlarına doğru İstan-
bul’a gittiğimde, birlikte çalıştığım arkadaşlardan 
büyük kısmının Türkiye Gazetesine geçtiğini gör-
düm. Ben de tekrar Bulvar Gazetesinde işe baş-
lamak yerine iş için Türkiye Gazetesine müracaat 
ettim ve mayıs ayı sonu itibari ile işe başladım. 
2008 yılında emekli oluncaya kadar Türkiye Ga-
zetesinde çalıştım. Haziran ayı sonu itibari ile iş-
ten ayrılıp Konya’ya döndüm ve o günden bu yana 
Konya’da yaşıyorum.

Emekli olduktan sonra Konya’ya döndünüz ve 
yerel gazetelerde de görev aldınız. Yaygın medya 
ile yerel medyanın çalışma şartları, imkânlarını 
mukayese edebilir misiniz? 

Konya’ya döndükten sonra bir süre kendime 
dinlenmek için zaman ayırdım. Yavaş yavaş sı-
kılmaya başlayınca bir şeyler yapma ihtiyacı duy-
dum. Tek bildiğim iş gazetecilikti. Bir gün yürüme 
yolum üzerinde olan Merhaba Gazetesine uğra-
dım ve Mustafa Arslan ile görüştüm. Bu görüşme 
sırasında yazmak istediğimi söyledim. Mustafa 
Arslan ile önceden tanışmıyorduk. Ama benim is-
teğimi makul karşıladı ve bana bir köşe ayırma ne-
zaketinde bulundu. Önce siyasi ve sosyal konular-
da haftada bir gün yazmaya başladım. Sonra buna 
spor yazılarını da ekleyip haftada iki gün yazmaya 
başladım. 

Bu dönemde şunu gördüm ki biz İstanbul ba-
sını olarak çok rahat bir ortamda çalışıyormuşuz. 
Konya basını ciddi ekonomik sıkıntı içinde idi ama 
kendisinden çok şey bekleniyordu. 

Bu kıt imkânlarla üretmek zordu ve burada 
bulunan meslektaşlarım bu zor durumun altından 
yüzlerinin akı ile çıkmayı başarıyorlardı. 

Merhaba Gazetesinde dört yıl kadar yazmaya 
devam ettim. Bu arada Ramazan sayfası da hazır-
lamaya başladım. Yanılmıyorsam iki yıl hazırladım 
Ramazan sayfasını. Gezi yazıları da hazırladım bu 
dönemde. Hatta 2009 yılı Mahalli Seçimler sıra-
sında Kanal 42’de bir ay her gün Akşama Doğru 
programını sundum canlı olarak. Ama televizyon 
beni açmadı. Benim işim gazetecilikti ve bundan 
zevk alıyordum. Bu yüzden televizyon işine devam 
etmedim.

2013 yılı sonunda Mustafa Arslan Merhaba 
Gazetesi’nden ayrılıp Yenigün Gazetesi’nin başına 
geçince bana birlikte çalışmayı teklif etti. Bu teklif 
üzerine Yenigün Gazetesi’ne geçtim. Burada üç yıl 
Yayın Danışmanı olarak görev yaptım. 

Bu arada eşim Anuş Gökce ile her hafta Kültür 
Sanat Sayfası hazırlamaya başladık. Tam olarak 
bilmiyorum ama sanıyorum Konya’da tam sayfa 
olarak ilk Kültür Sanat Sayfasını biz hazırladık. 

Araştırma ve gezi yazıları da hazırlıyor ve haf-
tada bir sayfa yayınlıyorduk. Yani köşe yazılarımız 
hariç haftada üç tam sayfa da kültür ve sanat üze-
rine sayfa hazırlıyorduk.       Devamı Perşembe Günü

Gazeteci yazar Sadık Gökce ile İvriz Öğretmen Okulu yıllarını, İstanbul ve Konya’da geçen mesleki yaşantısını konuştuk
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Hazırlayan 
Mustafa GÜDEN

Benim karakterim ve
kişiliğim İvriz’de oluştu1



Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş, Meram Muh-
tarlar Derneği tarafından orga-
nize edilen iftar programında 
ilçedeki muhtarlarla bir araya 
geldi. Meram Kaymakamı Dr. 
Bayram Yılmaz, AK Parti Me-
ram İlçe Başkanı Mehmet Mun-
lafalıoğlu, MHP Meram İlçe 
Başkanı Mahmut Yaman, Kon-
ya Muhtarlar Derneği Başkanı 
Hamdi Demir, Meram Muh-
tarlar Derneği Başkanı Ahmet 
Taşdemir ve Meram muhtarla-
rının katıldığı iftar programında 
Başkan Mustafa Kavuş, muh-
tarlarla istişarelerde bulundu, 
belediye hizmetleri hakkında 
bilgi verdi ve mahallelerin ihti-
yaçlarını muhtarlardan dinledi. 

BİRLİK VE BERABERLİK İÇİN 
MUHTARLARA TEŞEKKÜR ETTİ 

İftar sonrasında yaptığı ko-
nuşmada tüm muhtarların Ra-
mazan ayını kutlayan Kavuş, 
kendilerini muhtarlarla bir araya 
getiren Meram Muhtarlar Der-
neği Başkanı ve yönetimine te-
şekkür etti. “Allah bizleri, birlikte 
daha nice Ramazanlara, bayram-

lara kavuştursun” diye konuşan 
Kavuş, “Bugün burada bir aile 
iftarında bir araya geldik. Hem-
şehrilerimizle en güçlü bağımız 
olan siz değerli muhtarlarımızla 
iftar vesilesiyle bir araya gelmiş 
olmaktan çok mutluyum. Bu-
güne kadar olduğu gibi bundan 
sonra da dostluk ve aile hukuku 
içinde hep birlikte Meram’ı daha 
güzel, daha modern bir hale ge-
tirmeye devam edeceğiz." ifade-
lerini kullandı. 

“MERAM’DA ÖRNEK BİR 
UYUM VE İŞ BİRLİĞİ VAR” 
Tüm muhtarların Ramazan 

ayını kutlayan Meram Kaymaka-
mı Dr. Bayram Yılmaz da muh-
tarlarla buluşmuş olmaktan duy-
duğu memnuniyeti dile getirdi. 
Cenab-ı Hakk’tan, birlik ve be-
raberliklerinin bozulmaması te-
mennisinde bulunan Kaymakam 
Yılmaz, sözlerini şöyle sürdürdü; 
“Bugünkü iftarımızda da Meram 
muhtarlarımızın misafiri olduk. 
Muhtarlarımızla pek çok vesile 
ile bir araya geliyoruz. Meram’da 
güzel bir uyum ve iş birliği var. 
Kurumlar uyum içinde çalışıyor. 

Biz de elimizden geldiğince im-
kanlarımız elverdiğince ilçemize 
katkı veriyoruz. Bu çalışmaları-
mızda gönlümüz, kapımız tüm 
muhtarlarımıza ve hemşehrileri-
mize açık.” 

“MERAM, BİRLİK VE 
BERABERLİK MESAJI VERDİ”
İftar yemeğinde söz alan AK 

Parti Meram İlçe Başkanı Meh-
met Munlafalıoğlu, MHP Meram 
İlçe Başkanı Mahmut Yaman, 
Konya Muhtarlar Derneği Baş-
kanı Hamdi Demir, Meram Muh-
tarlar Derneği Başkanı Ahmet 
Taşdemir de muhtarların mü-
barek Ramazan ayını kutlayarak 
buluşmadan dolayı duydukları 
mutluluğu dile getirdiler. İftar 
programının ardından muhtar-
larla sohbet eden Başkan Kavuş, 
ilçedeki mevcut çalışmalar hak-
kında bilgi verdi ve muhtarların 
mahalleleriyle ilgili önerilerini 
dinledi. Ramazan ayının birlik, 
beraberlik ve paylaşma ayı oldu-
ğunu vurgulayan Başkan Kavuş, 
bu tür buluşmaların dayanışma 
ruhunu güçlendirdiğini söyledi. 
n HABER MERKEZİ

12 Mart İstiklal Marşı’nın Ka-
bulü ve Mehmet Akif Ersoy’u 
Anma Günü nedeniyle Konya 
protokolü tarafından kutlama ve 
anma mesajları yayınlandı. 

Vali İbrahim Akın, 12 Mart’ın 
Türk Milleti’nin kahramanlık des-
tanı olduğunu belirterek, “Bağım-
sızlık, bir milletin mukaddesatıdır. 
Türk milleti, tarih boyunca esareti 
asla kabul etmemiş, canı pahası-
na vatanını korumuş ve bayrağını 
göklerde dalgalandırma iradesi-
ni göstermiştir. 12 Mart 1921’de 
millî marş olarak kabul edilen İs-
tiklal Marşımız, bu hâletiruhiyenin 
en güçlü ifadesidir. İstiklal Marşı 
hem bir marş hem de milletimi-
zin karakterini, mücadelesini ve 
fedakârlığını anlatan bir destandır. 
İstiklal Şairi Mehmet Akif Ersoy, 
zor zamanlarda milletin yüreğin-
den süzülen en hakiki duyguları 
dizelere dökmüştür. O şiir, cep-
hede savaşan askerin duası, evla-
dını şehit veren annenin feryadı, 
toprağına sımsıkı sarılan milletin 
yemini; açlık, yokluk ve işgale bo-
yun eğmeyen bir milletin umutla 
yükselen haykırışı olmuştur. İs-
tiklal Marşı, mazimizi anlatmakla 
kalmaz, bugünümüzü anlamlandı-
rır ve yarınımıza da yön verir. Her 
dizesi, bağımsızlığımıza duyduğu-
muz sarsılmaz inancı, vatan sev-
gisi ile onun uğruna gösterdiğimiz 
fedakârlığı ve millî şuurumuzu 
perçinleyen kararlılığı haykırır. O 
gün nasıl ki küllerimizden doğduy-
sak bugün ve daima İstiklal Mar-
şımızın temsil ettiği ruhla her zor-
lukta dayanışma içinde yaşamaya 
devam edeceğiz. İstiklal Marşımız, 
7’de 70’e Türk milletinin her ferdi-
nin sesiyle sonsuza dek yankılana-
caktır! Bu duygu ve düşüncelerle; 
İstiklal Marşı’nın Kabulü ve Meh-
met Akif Ersoy’u Anma Günü’nde, 
Cumhuriyetimizin kurucusu Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk başta ol-

mak üzere İstiklal Marşımızın Şairi 
Mehmet Akif Ersoy’u, istiklal mü-
cadelemizin tüm kahramanlarını, 
aziz şehitlerimizi ve kahraman 
gazilerimizi rahmet ve minnetle 
anıyorum” dedi. 

“BİRLİK VE BERABERLİĞİMİZİN 
NİŞANESİ”

Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay, İstiklal Mar-
şı’nın Kabulü ve Mehmet Akif 
Ersoy’u Anma Günü dolayısıyla 
bir mesaj yayımladı. Altay mesa-
jında, “Millet olarak birlik ve bera-
berliğimizin nişanesi olan İstiklal 
Marşı'mızın Türkiye Büyük Millet 
Meclisi tarafından millî marş ola-
rak kabul edilişin üzerinden tam 
104 yıl geçti. Bir asrı aşsa da bu 
günün coşkusunu ve heyecanı-
nı millet olarak yüreğimizde ta-
şımaya devam ediyoruz. İstiklal 
Marşı, Çanakkale'de, Sakarya'da 
ve Dumlupınar'da destan yazan 
kahramanlarımızın aziz hatırasını 
taşıyan, şanlı mazimizin ve müref-
feh yarınlarımızın ebedi sembolü-
dür. Milletimizin en zor anlarında 
dahi yüreğindeki imanla kıyama 
kalkışının, cesaretinin, birliğinin, 
kararlılığının simgesidir. İstiklal 
şairimiz Mehmet Akif, millî mü-
cadele günlerinde kaleme aldığı 
bu dizelerle, milletimizin inancı-

na, cesaretine ve vatan sevgisine 
adeta tercüman olmuştur. Kale-
minden damlayan her kelime, bu 
milletin istiklal aşkını, vatan sev-
gisini ve asla sönmeyecek iman 
ateşini ölümsüzleştirmiştir. "Allah 
bu millete bir daha İstiklal Marşı 
yazdırmasın!" duasıyla bu marşı 
milletimizin gönlüne emanet et-
miştir. Bugün bize düşen görev, 
İstiklal Marşımızın ruhunu yaşat-
mak, o ruhla birlik ve beraberli-
ğimizi güçlendirmek ve onu genç 
nesillere aktarmaktır. Bu bilinçle 
Mehmet Akif'in manevi mirasını 
geleceğe taşımak hepimizin ortak 
vazifesidir. Bu vesileyle millî şai-
rimiz Mehmet Akif Ersoy'u, vata-
nımız için canlarını feda eden aziz 

şehitlerimizi ve kahraman gazileri-
mizi bir kez daha rahmet, minnet 
ve saygıyla yâd ediyorum” ifadele-
rini kullandı.  

“İSTİKLAL MARŞI MİLLETİMİZİN 
VAROLUŞ DESTANIDIR”

İstiklal Marşı’nın kabulünün 
104’üncü yıl dönümü ve Milli Şa-
irimiz Mehmet Akif Ersoy’u Anma 
Günü dolayısıyla bir mesaj yayım-
layan Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca da, İstiklal Marşı’nın 
aziz Türk milletinin varoluş desta-
nı olduğunu söyledi. 

Kılca, “Mehmet Akif Ersoy, İs-
tiklal Marşı'mızın şairi olmasının 
yanında milletin sesi olmuş müs-
tesna bir şahsiyettir. Onun mıs-
raları, vatan sevgisi, bağımsızlık 

tutkusu milletimize duyduğu de-
rin inançla doludur. Milli Mücadele 
döneminde, vatan topraklarının 
düşman işgali altında olduğu o ka-
ranlık günlerde, milletimizin tek 
yürek olması, bağımsızlık ateşini 
hiç söndürmemesi, bize bugünleri 
armağan etti. İstiklal Marşı, işte bu 
mücadelenin ruhunu, milletimizin 
azmini ve inancını en güçlü şekil-
de ifade eden bir kıymetli bir vasi-
yettir” diye konuştu. 

“MİLLETÇE BİRLİK VE BERABER-
LİKLE GELECEĞE EMİN ADIMLARLA 

YÜRÜYORU”
Gelecek Partisi Konya Milletve-

kili Hasan Ekici, İstiklal Marşı'nın 
kabulünün 104. yıldönümü vesile-
siyle yayımladığı mesajda, İstiklal 
marşımızın milli birlik, bağımsızlık 
ve özgürlük ruhunu yeniden ha-
tırlatacak bir mesaj verdi. Ekici, 
“İstiklal Marşımız, milletimizin 
bağımsızlık mücadelesinin ve ulu-
sal birliğinin en önemli simgesidir. 
Her dizesinde, geçmişimizin kah-
ramanlık öyküleri ve fedakarlıkla-
rı hayat bulmaktadır. 104. yıldö-
nümümüz, bu değerlerimizin ne 
kadar sağlam olduğunu bir kez 
daha gözler önüne sermekte; Ata-
larımızdan bize bırakılan, bizim de 
genç nesillerimize miras bıraktığı-
mız bu kutsal esere sahip çıkma 

sorumluluğumuzu pekiştirmekte-
dir" ifadelerini kullandı.

KARANLIK UFUKTAN DOĞACAK 
ŞAFAĞI MÜJDELEDİ

MHP Konya İl Başkanı Remzi 
Karaarslan ise yayımladığı mesaj-
da, “12 Mart 1921'de, yani tam 
104 yıl önce, TBMM'de Hamdul-
lah Suphi Bey'in tok ve gür sesiy-
le okunan Milli ruhun tercümanı, 
istiklalimizin manzum seslenişi, 
milli haysiyetin edebi yorumu olan 
İstiklal Marşımız coşku ve heyecan 
dalgası eşliğinde, bütün mebusla-
rın ayakta alkışlarıyla kabul ve tas-
dik edildi. Her kelimesinde inanç, 
her dizesinde iman, her kıtasında 
cesaret ve kararlılık olan İstiklal 
Marşımız karanlık ufkun ardın-
dan doğacak şafağı müjdelemiş, 
bu çerçevede bağımsızlık özlemi-
ni ateşlemiştir. İstiklal Marşımız 
millete duyulan sonsuz bağlılığın, 
bağımsız yaşamanın dışındaki her 
türlü seçeneği peşinen reddetmiş 
milli mücadele azminin kutlu bir 
eseridir” dedi. 

ÖZGÜRLÜĞE OLAN 
BAĞIMLILIĞIMIZI PEKİŞTİRİYORUZ

Gelecek Partisi Konya İl Baş-
kanı Ahmet Arslan ise, “İstiklal 
Marşımızın kabulünün 104. yıl dö-
nümünü büyük bir onur ve coşku 
ile kutluyoruz. Bu kutsal eserin her 
bir dizesinde, milletimizin bağım-
sızlık mücadelesi, azmi ve sarsıl-
maz inancı hayat bulmaktadır. Bu-
gün, marşımızın ruhunu ve milli 
birlik duygusunu yeniden hatırla-
yarak, özgürlüğe olan bağlılığımızı 
pekiştiriyoruz. Gelecek Partisi ola-
rak, İstiklal Marşımızın bize ilham 
veren gücünü, ülkemizin aydınlık 
geleceği için emek harcamaya dö-
nüştürüyoruz. Birlik, beraberlik ve 
özgürlük değerlerimizi her zaman 
yücelterek, geleceğe emin adım-
larla ilerleyeceğimize olan inancı-
mız tamdır” diye konuştu. 
nİ HABER MERKEZİ
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12 Mart İstiklal Marşı’nın Kabulü ve Mehmet Akif Ersoy’u Anma Günü nedeniyle Konya protokolü tarafından 
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TFF Kadınlar 2. Ligi’nde, Kon-
ya’yı temsil eden Genç Ülkümspor, 
bu sezon gösterdiği olağanüstü 
performansla dikkatleri üzerine 
çekiyor. 16 maçta elde ettiği 15 
galibiyet ve bir beraberlik ile gru-
bunda liderlik koltuğuna oturan 
Genç Ülkümspor, sadece futbolu 
değil, mücadeleci ruhu ve azmiyle 
de gönülleri fethetmiş durumda. 
Bu başarı, Konya'nın kadın futbo-
lu için büyük bir anlam taşıyor ve 
kulübün, ilerleyen süreçte 1. Lige 
çıkma hayalini gerçeğe dönüştür-
me şansı da her geçen gün artıyor. 
Liderlik yarışında çok kritik bir dö-
nemece giren Genç Ülkümspor, 
kalan iki iç saha maçında Kon-
ya’nın gücüne ve moraline ihtiyaç 
duyuyor. Bu nedenle, Konya pro-

tokolünün ve şehrin spor cami-
asının bu takıma sahip çıkması, 
onlara yalnız olmadıklarını hisset-
tirmeleri çok önemli. Takımın saha 
içindeki başarısının yanı sıra, saha 
dışındaki desteklerle de bu süreç 
daha anlamlı hale gelecektir.

KONYA PROTOKOLÜ 
VE ŞEHİRDEKİ DESTEK

Konya, her zaman sporun ve 
sporcuların yanında olan bir şe-
hir olarak bilinir. Bu yüzden Genç 
Ülkümspor’un son derece değerli 
bir temsilci olduğunun altını çiz-
mek gerek. Vali İbrahim Akın, 
Konya Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Uğur İbrahim Altay, Selçuklu 
Belediye Başkanı Ahmet Pekyat-
rımacı, Konya Milletvekillerinden 
iş dünyasına kadar tüm Konya 

protokolünün bu takı-
ma maddi ve manevi 
destek sunması, ta-
kımı daha da güçlen-
direcektir. Zira, kadın 
futbolunun gelişmesi 
ve daha fazla izleyici-
ye ulaşması, sadece 
sahadaki başarılarla 
değil, aynı zamanda 
toplumun bu spor 
dalına olan ilgisiyle 
de doğru orantılıdır. 
İç saha maçlarında, takım yalnız 
bırakılmamalı; tribünler dolmalı, 
destek veren her bir kişi, futbolcu-
lara moral kaynağı olmalı. Özellik-
le 12 Mart Pazar günü oynanacak 

olan Eskişehirspor 
k a r ş ı l a ş m a s ı n d a , 
Konya’nın gücünü 
sahaya yansıtacak bir 
atmosfer yaratmak, 
futbolcular için çok 
kıymetli olacaktır. Ta-
kımın başarısı, şehrin 
ortak başarısı haline 
gelmelidir.

MADDİ VE MANEVİ 
DESTEK ŞART
Başarı sadece 

sahada elde edilen galibiyetlerle 
ölçülmez. Maddi destek, sporcu-
ların motivasyonunu artıracak ve 
onları daha iyi performans sergi-
leyebilecek bir ortamda çalışma-

ya teşvik edecektir. Antrenman 
imkanlarının iyileştirilmesi, spor 
malzemelerinin temini ve gerekli 
altyapı desteği, takımın profesyo-
nelleşmesini hızlandıracaktır.  Bu-
nun yanı sıra, manevi destek de en 
az maddi destek kadar önemlidir. 
Genç Ülkümspor’un oyuncuları, 
bu yolculukta yalnız olmadıkla-
rını görmek ve Konya halkının, 
protokolünün desteklerini hisset-
mek isteyeceklerdir. Bu nedenle, 
oyunculara moral ziyaretlerinin 
yapılması, onların motivasyonunu 
artıracak ve başarıya olan inançla-
rını pekiştirecektir.

HAYDİ KONYA! 
TAKIMINI YALNIZ BIRAKMA!

Pazar günü Eskişehirspor 
ile oynanacak olan maç, sadece 

Genç Ülkümspor için değil, tüm 
Konya için çok büyük bir anlam 
taşıyor. Bu önemli karşılaşmada, 
Konya'nın tüm futbolseverlerinin 
tribünlerde yerini alması, takıma 
büyük bir moral kaynağı olacak-
tır. Hep birlikte, Konya'nın gururu 
olan Genç Ülkümspor’a sonuna 
kadar destek olalım ve şehrimizin 
bu büyük başarısını kutlamaya, 
onları 1. Lig yolunda yalnız bırak-
mamaya devam edelim. Konya’nın 
spora olan desteği, her zaman ol-
duğu gibi, bu takıma da moral kay-
nağı olacak ve Genç Ülkümspor, 
sezon sonunda 1. Lige yükselmek 
için gereken tüm gücü bulacaktır. 
Tüm Konya’yı, bu anlamlı yolcu-
lukta Genç Ülkümspor’un yanında 
olmaya davet ediyorum!

GENÇ ÜLKÜMSPOR'UN BÜYÜK BAŞARISI

haber@konyayenigun.com
MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Konyalı milli bisikletçi Rama-
zan Yılmaz, yolda gördüğü bisik-
letçileri geçerek pedal çevirmeye 
başladığı bisiklet branşında şimdi 
UCI Pist Bisikleti Uluslar Kupa-
sı'nda kürsüye çıkmayı hedefliyor. 
Konya Büyükşehir Belediyespor 
Kulübü sporcusu olan milli bi-
sikletçi Ramazan Yılmaz, 8 yıl 
önce bisiklet branşı ile tanıştı. 8 
yılda birçok başarı elde eden milli 
sporcu, 2 yıldır elit kategoride ba-
şarılar elde edip, puan toplayarak 

UCI 2025 uluslararası takımlar 
listesine girmeye hak kazandı. 
Konya Olimpik Veledromu’nda 
milli takım ile 2 haftadır kampta 
olan 20 yaşındaki bisikletçi, ya-
rışlarda 3 kategoride mücadele 
edecek. En büyük hedefinin kür-
süye çıkarak madalyalar kazan-
mak olduğunu ifade eden Yılmaz, 
heyecanlı olduğunu ifade etti.

‘YARIŞLARDA EN İYİ SONUÇLARI 
ALIP, KÜRSÜ HEDEFLİYORUZ’
Yaklaşık 2 haftadır Konya'da 

kampta olduklarını anlatan mil-
li bisikletçi Ramazan Yılmaz, 
"Yarışlar için hızlı ve güzel şe-
kilde çalışıyoruz. Yarışa son 3 
gün kaldı. 3 gün sonra ilk büyük 
yarışımız var. O yarışta elimiz-
den gelen her şeyi yapacağız. 
Ben 3 kategoride yarışacağım. 
Milli takım olarak da 5 sporcu 
ile start alacağız. 4 arkadaşımız 
farklı kategoride, ben ise farklı 
kategoride start alacağım. Tabii 
ki çok zor bir yarış, dünya şam-

piyonası kadar zor diyebilirim. 
Yarışlarda en iyi sonuçları alıp, 
kürsü hedefliyoruz" dedi. Dün-
yanın en büyük organizasyon-
lardan bir tanesinde yarışacak-
larını vurgulayan milli sporcu, 
"Konyalı sporcular olarak bizler 
burada mücadele edeceğiz. Mü-
cadelede yarışacak 4 Konyalı 
sporcuyuz. Bizi hemşehrilerimiz 
desteklemeye gelirse çok mutlu 
oluruz" şeklinde konuştu. 
n İHA

Ramazan Yılmaz 
madalya hedefliyor     

Konyalı milli bisikletçi Ramazan Yılmaz, yolda gördüğü bisikletçileri geçerek pedal çevirmeye 
başladığı bisiklet branşında şimdi UCI Pist Bisikleti Uluslar Kupası'nda kürsüye çıkmayı hedefliyor

Red Bull Sporcusu Kübra 
Dağlı, Adana’da gerçekleşti-
rilen 2025 Türkiye Taekwon-
do Poomsae Şampiyonası 
serbest stil çiftlerde partneri 
Emirhan Muran ile birlikte 
altın madalya kazandı. Tür-
kiye 2025 Taekwondo Poom-
sae Şampiyonası, Adana’da 
gerçekleşti. 4-8 Mart tarih-
leri arasında Adana Seri-
nevler Spor Salonu’nda dü-
zenlenen turnuvada Red Bull 
Sporcusu Kübra Dağlı, 2025 
Türkiye Taekwondo Poom-
sae Şampiyonası serbest 
stil çiftlerde partneri Emir-
han Muran ile birlikte altın 
madalyanın sahibi oldu.

SAKATLIĞA RAĞMEN 
ŞAMPİYON OLDUK

Geçtiğimiz günlerde geçirdi-
ği sakatlığa rağmen şampi-
yon olan Red Bull sporcusu, 
“Diz sakatlığı sonrası ye-

terince hazırlanamamanın 
vermiş olduğu tedirginlikle 
maça çıktım ve çok şükür 
bir sakatlık olmadan müsa-
bakayı başarıyla tamamla-
dık. Şimdi tekrar eski per-
formansıma dönmek için 
çalışma zamanı” ifadelerini 
kullandı. Kübra Dağlı en 
son, Ankara’da 24-27 Ekim 
tarihlerinde düzenlenen 
2024 Türkiye Taekwondo 
Poomsae Şampiyonası'n-
daki başarısıyla göz doldur-
muştu. Emirhan Muran ve 
Furkan Bayrak ile Türkiye 
Şampiyonu olarak, iki altın 
madalya kazanmıştı. Dağlı, 
28 Nisan-4 Mayıs tarihleri 
arasında Estonya’da yapı-
lacak Avrupa Taekwondo 
Şampiyonası’na katılmak 
üzere seçmelere girmek için 
hazırlıklarına başladı. 
n SPOR SERVİSİ

Kübra Dağlı, Altın Madalya kazandı

Konya 1. Amatör Lig’de müca-
dele eden Seydişehir Belediyespor, 
ligin bitimine bir hafta kala play-off 
biletini aldı. Deplasmanda Akören 
Kültürspor ile karşılaşan Seydişehir 
ekibi, maçta 1-0 geriye düşmesine 
rağmen tecrübeli oyuncusu Nuri 
Kara’nın attığı iki golle 1-2 galip 
gelmeyi başardı. Bu galibiyetle bir-
likte Seydişehir Belediyespor, ligin 
son haftasında oynayacağı Karatay 
Belediyespor maçının sonucuna 
bakmaksızın play-off oynamayı ga-
rantiledi. n SPOR SERVİSİ

Seydişehir Belediyespor Play-Off'u garantiledi

Bisikletçiler, Konya'da 
antrenmanlara başladı
Konya'da 14-16 Mart tarih-

leri arasında yapılacak olan UCI 
Pist Bisikleti Uluslar Kupası'na 
katılacak takımlar ve sporcular, 
Konya Olimpik Veledromu'na 
gelerek son antrenmanlara 
başladı. Konya, 14-16 Mart ta-
rihlerinde dünyanın en prestijli 
pist bisikleti yarışlarından biri 
olan UCI Pist Bisikleti Uluslar 
Kupası'na ev sahipliği yapacak. 
Konya Olimpik Veledromu'nda 

5 kıtadan 44 ülkeden 350’yi 
aşkın sporcunun katılımıyla 
gerçekleşecek mücadelede, 3 
gün boyunca kadınlar ve er-
kekler kategorilerinde dünya-
nın en iyi bisikletçileri madalya 
için pedal çevirecek. Hazırlık-
larını tamamlamak üzere Kon-
ya'ya gelen çok sayıda yaban-
cı bisikletçi, Konya Olimpik 
Velodromu'nda hazırlıklarına 
başladı. n İHA



Tahir Erbil, 1970’li yılların Konya’sında önce 
MTTB’li sonra Akıncı olarak aksiyon aldı, olaylara ta-
nıklık etti. Gözaltına alındığı, yargılandığı hadiseler 
de oldu. Bir dönemi doğru anlamak için o dönemi 
yaşamış olanları dinlemek doğru yöntemlerdendir. 
1980’li 90’lı yıllarda da Konya siyasetinde de rol alan 
Tahir Erbil ile geçmişten bugüne akan bir sohbet 
yaptık.

Siz kısaca tanıyabilir miyiz, nerede dünyaya gel-
diniz, hangi okullarda eğitim aldınız?

Konya’nın Derbent ilçesine kayıtlıyım. 1958 yı-
lında dünyaya geldim. İhsaniye İlkokulu’ndan sonra 
Karma Ortaokulunu bitirdim. O günkü adıyla Gazi 
Lisesi olan Konya Lisesine devam ettim. Liseyi altı 
yılda bitirip 1980’de mezun olabildim.

Liseyi uzatma sebebiniz dönemin siyasi şartları 
mıydı?

O dönem ideolojik şartlar hem okul hayatımızda 
hem de özel hayatımızda etkili oldu. Lisenin birinci 
sınıfına kadar hiç zayıf dersim olmadığı halde, Milli 
Türk Talebe Birliği’ne (MTTB) gidip gelmeye baş-
layınca derslerimi ihmal ettim ve ilk yılı beş zayıfla 
tamamladım.

Sizin ideolojik fikriniz nasıl oluştu?
1974’de aile içi sohbetlerde babam, İslâmî faa-

liyetler yapan MTTB diye bir dernekten bahsedip, 
“Buraya gidip gelmekte fayda var diyordu. Bir gün 
okuldan çıktığımda, mahalleden arkadaşım olan 
rahmetli Mevlüt Boydak bana, “Talebe Birliğine hiç 
gelmiyorsun!” dedi. Ben, “Babam da tavsiye etti 
ama şimdilik düşünmüyorum” deyince, “Tahir’cim 
seni senle baş başa mı bırakayım?” diye karşılık ver-
di. 

Bu cümle bende etkili oldu ve MTTB’ye gitme-
nin faydalı olacağını düşündüm. Her gün mutat 
olarak, okul çıkışı ev yoluma ters olmasına rağmen 
MTTB’ ye gidip gelmeye başladım. Başkan o yıllarda 
Yaşar Bilen’di. MTTB’de okuldaki derslerle ilgili kurs-
lar açılıyordu. Daha çok İlâhiyat kökenli konuşmacı-
ların katıldığı, İslâmî konularda eğitim seminerleri 
düzenleniyordu. Hareketin içinde şiddete yönelik 
bir eylem ve eğilim yoktu. İslâmî konudaki bilgi ve 
birikimimin temelini, ailemden sonra bu dernekte 

tatbik ettim diyebilirim. 
Burada; Yüksek Tahsil Talebe Dernek Başkanlığı 

yapan, bende büyük emeği olan Muzaffer Kozan’dan 
da bahsetmeden geçemeyeceğim... Bizi birkaç arka-
daşla alıp kültürel gelişim konusunda büyük emek 
verdi. 

Her öğrenci bir ideolojik gruba mensup olmak 
zorunda mıydı?

İçinde bulunduğumuz siyasi ortamda her öğren-
cinin mutlaka katıldığı, aidiyet beslediği bir görüş 
veya bir dernek vardı. Bunların her biri, kendilerin-
ce haklı olarak ülkeye hizmet etme amacı taşıdığı-
na inanıyordu. “Ben hiçbir tarafa katılmıyorum” 
diyerek tarafsız durmak isteyenlere aynen, “OT” 
deniyordu. Dolayısıyla tarafsızlıkta bir taraf gibiydi. 
Ancak bizim için şanssızlık ve üzücü olan; Hükümet 
sağın partilerin eline geçince Milliyetçi arkadaşlar 
seviniyor, öğretmenler değişiyor, sol görüşlü öğren-
ciler sınıfta kalıyordu. O dönem bizim zihniyetimize 
uygun bir parti yoktu ve dolayısıyla en çok biz darbe 
görüyor, tahmin edilemeyen derslerden sınıfta kalı-
yorduk. Bu sözlerim yadsınabilir ama gerçektir. Yani 
Siyasallaşma son derece yüksek ve keskindi. Ama 
her şeye rağmen siz eğer bir davaya inanır veya her-
hangi bir inancınızı dava olarak görmeye başarsanız, 
derslerinizden zayıf da alsanız, sınıfta da kalsanız o 
çalışmalardan sizi kimse vazgeçiremez. 

Talebe Birliğinde idari görev aldınız mı?
Gaz Lisesinde öğrenciyken Mevlüt Boydak 

MTTB Okul Başkanı bende yardımcısıydım. Okul-
dan MTTB’ye üç yüz kadar öğrenci kazandırdığımızı 
biliyorum. 

Akıncılar Derneği nasıl kuruldu?
O dönem MTTB henüz MSP ile ilintili değildi, 

organik bağı yoktu. MTTB particiliğe doğrudan ka-
rışmayan, partiler üstü durmaya çalışan ve İslâmî 
duyarlılığa sahip bir teşkilattı. 1978 yılında Akıncılar 
Derneği kuruldu. Bu teşkilat fikir ve inanç birliği ola-
rak MSP’nin bir anlamda gençlik kolları gibi algılanıp 
çalışan bir kuruluştu.

Şeker Akıncılar derneğinin gayri resmi Kurucu 
Başkanı Siyasal Bilgiler Fakültesi mezunu Abdullah 
Akgül idi. Altı ay sonra onun teşviki ile ben Akıncılar 
Şeker’in ilk resmi başkanı oldum. O dönem Akıncı-
ların Genel Başkanı Mehmet Tezel idi. Çok değerli, 
çalışkan ve idare kabiliyeti yüksekti.

Akıncıların tamamına yakına yakını MTTB’de 
temel eğitim görmüş ve görev almış, oradan gelen 
gençlerdi. Başkanı olduğum Şeker Akıncılar’da Mus-
tafa Gören, Celal Gören, Yunus Gören, Ramazan 
Süslü, Ali Akgül, Mehmet Dikkaya, Ahmet Kasalak 
gibi yol arkadaşlarım vardı.

Akıncılar ile MSP arasındaki bağ nasıldı?
O dönem MSP’nin organize ettiği, ettiği faaliyet-

lere Akıncılar bilfiil katılır, organizasyona yardımcı 
olurdu. Diğer partilerin de kendilerine yakın dernek-
lerle buna benzer ilintisi vardı; birbirlerine destek 
verirlerdi.

Öğretmenleri, öğrencileri, kolluk kuvvetlerini 
ideolojik ayrışmaya sevk eden sebepler neydi?

Her insanda doğduğu, yaşadığı evden başlayan, 
kendine idol seçtiği insanların etkili olduğu bir fikir 
oluşur. Ancak o yıllarda Türkiye’nin içine bulunduğu 
siyasal atmosferde ülkeye hizmet etme adına, mut-
laka herkesin birbirinden ayrılan yönü, fikri vardı. Bu 
fikirleri, “Fikri sabite olarak devam ettiren yazarlar, 
gazeteler ve çok etkin çalışan dernekler vardı. Olma-
sı mümkün görülmeyen, bugün duyunca insanların 
hayret edeceği; Emniyet Teşkilatının bile sağ ve sol 
olarak adlandırılan dernekleri vardı.

Böyle tuhaf ilişkilerin ortasına, kimilerine göre 
çok önemli olan bu çalışmaların arasında öğrenci de, 
öğretmen de olsanız siz de mutlaka size yakın gelen 
bir yerde olma hususunda sorumluluk hissedersiniz. 
Ancak 1980 darbesinden çok sonra; bizim dönemi-
mizdeki elit olan- olmayan, kültürlü olan veya hiç 
kültürü olmayan ama bir şekilde siyasetin mağduri-
yetine uğrayan, o kargaşalı, her şeyin ne olduğu tam 
belli olmayan, çapraşık ilişkilerin olduğu dönemin 
birçok insanı şöyle düşündü: Ülke o kadar tehlikeler 
altında iken, asker ve güvenlik güçleri aynı olmasına 
rağmen, hukuki düzende de hiçbir değişiklik olma-
masına rağmen daha önceden nasıl oldu da bu te-
rörün önüne geçilemeyip ülke bu hale sürüklendi? 

Sürüklenen bu ülkede enteresan şekilde bomba-
lar patlıyor, cinayetler işleniyor, her türlü yolsuzluk 
yapılıyor, ama bir gecenin içinde darbeden sonra bu-
nun önüne geçiliyordu. İşte o zaman bizim kuşak; 
hangi ideolojiden olursa olsun, birileri kaosu büyüte-
rek, şartların olgunlaşması ve darbe yapılmasına ze-
min oluşturulmasının hazırlık safhası olduğunu son-
ra anladı. Çünkü şiddetle hiç bir şey çözülemezdi. Ve 
onu önlemek de zaten güvenlik güçlerinin göreviydi.

Nesillere, bu tür şiddetin hiç bir zaman fayda 
sağlamadığı, yetişmeleri sırasında çok güzel anlatıl-
malı ki eski Türkiye yaşanmasın. 

   Devamı Perşembe Günü

1970’li yıllarda Şeker Akıncılar’ın Başkanı olan Tahir Erbil ile sağ-sol kavgala-
rının nasıl cereyan edip, ülkenin 12 Eylül Darbe Sürecine getirildiğini konuştuk

Önce kaos büyütüldü
sonra darbe yapıldı 1
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Hazırlayan 
Mustafa GÜDEN



S.TAKIMLAR O G B M A Y AV P
1.GALATASARAY 26 21 5 0 64 27 37 68
2.FENERBAHÇE 25 19 4 2 63 23 40 61
3. SAMSUNSPOR 26 15 5 6 44 30 14 50
4.BEŞİKTAŞ 25 12 8 5 39 25 14 44
5. EYÜPSPOR 26 12 7 7 39 28 11 43
6.GÖZTEPE 25 10 6 9 43 33 10 36
7.BAŞAKŞEHİR FUTBOL KULÜBÜ 25 10 6 9 41 34 7 36
8.GAZİANTEP FK 25 10 5 10 35 35 0 35
9. RİZESPOR 26 10 3 13 34 44 -10 33
10.ANTALYASPOR 26 9 6 11 30 47 -17 33
11.TRABZONSPOR 25 8 8 9 40 31 9 32
12.KASIMPAŞA 26 7 11 8 45 51 -6 32
13. ALANYASPOR 26 8 7 11 30 38 -8 31
14.TÜMOSAN KONYASPOR 26 7 7 12 32 40 -8 28
15.SİVASSPOR 26 7 6 13 31 42 -11 27
16.BODRUM FK 26 7 6 13 18 29 -11 27
17.KAYSERİSPOR 25 6 9 10 27 45 -18 27
18.HATAYSPOR 25 3 7 15 26 44 -18 16
19.DANA DEMİRSPOR 26 2 4 20 25 60 -35 -2

SÜPERLİG
PUAN DURUMU

Trendyol Süper Lig’in 
28. haftasında Beşiktaş’ı 
konuk edecek TÜMOSAN 
Konyaspor, karşılaşmanın 
hazırlıklarına Kayacık Tesis-
leri’nde yaptığı antrenmanla 
başladı. Teknik Direktör Re-
cep Uçar yönetiminde ger-
çekleştirilen antrenmanda, 
Eyüpspor maçında forma gi-
yen oyuncular salonda yeni-
leme çalışması yaptı. Diğer 
futbolcular ise topla ısınma, 
5’e 2 pas çalışması, 7’ye 
7 oyun ve çift kale maç ile 
günü tamamladı. Yeşil-be-
yazlı ekip, Beşiktaş karşı-
laşması için hazırlıklarına  
bugün 16:30’da yapacağı 
antrenmanla  devam edecek. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

TÜMOSAN Konyaspor, Süper Lig'in 28. haftasında Beşiktaş ile oynayacağı maçın hazırlıklarına ant-
renmanla başladı. Yeşil-beyazlı ekip, Beşiktaş karşılaşması için hazırlıklarına bugün devam edecek 

 Konyaspor’da zorlu 
Beşiktaş mesaisi başladı

RRPPSS
Kramer: Konyaspor taraftarının Pembe Panter'iyim

TÜMOSAN Konyaspor'un 
golcü oyuncusu Blaz Kramer 
ülke basınına dikkat çekici 
açıklamalarda bulundu. Kon-
yaspor taraftarını da Kramer, 
“ Taraftarlarımız mükemmel 
ama aynı zamanda çok sa-
bırsızlar. Hata yaparsan maç 
boyunca seni ıslıklıyorlar. 
Gerekirse 90 dakika boyun-
ca. İşler yolunda gitmediğin-
de Türk taraftarlar yanınızda 
olmuyor.” dedi

‘EKMEĞİMİ KAZANDIĞIM 
KULÜBE SAYGI GÖSTERMELİYİM’
Kramer, Fenerbahçe’nin 
kendisiyle ilgilendiğine 
dair çıkan haberler ve id-
dialar hakkında da konuş-
tu. Kramer, “Galatasaray 
ve Fenerbahçe gibi Türki-
ye'nin en büyük kulüplerine 
transfer olmak istiyorsanız, 
gerçekten çok iyi bir sezon 
geçirmeniz gerekiyor. Ama 
futbolda ne olacağını asla 
bilemezsiniz. Mesela Beşik-
taş da büyük bir kulüp. Avru-
pa kulüplerinden bu devlere 
karşı savunma yapabilecek 
çok fazla futbolcu yok. Ama 
şaşıralım, herkese kapımı 
açık bırakıyorum. Türkiye'de 
oynamayı seviyorum çünkü 

maçları izleyen seyirci sayı-
sının fazla olması beni rahat-
latıyor. Benim için bu şekil-
de oynamak daha kolay. Şu 
anda tek odaklandığım şey 
önümüzdeki üç ay boyunca 
en iyi performansımı sergi-
lemek ve ligde kalmamızı 
sağlamak. 2027'ye kadar 
sözleşmem olduğu için daha 
fazla bir şey söylemek zor. 
Geçimimi sağladığım kulübe 
saygı duymam gerekiyor.” 
‘KONYASPOR TARAFTARININ 

PEMBE PANTER'İYİM’
Konyaspor taraftarının pem-
be panteri olduğuna dikkat 
çeken Kramer, sözlerini 
şöyle sürdürdü, “ Geçmişte 
saçlarım biraz daha uzundu 
ama saçımı kendim yapmak 
zorunda kalmaktan nefret 
ediyordum. Artık kısa saça 
alıştım. Saç stilim Türki-
ye'de "moda". Saçımı pem-
beye boyadım. Bunları Legia 
ve Zürih'te de canlı renklere 
boyadım. İsviçre'de maviy-
dim, Varşova'da turuncu ve 
mor. Saçlarım kısa olduğu 
ve 14 günde bir kestirdiğim 
için farklı renkler kullanma-
yı seviyorum. Her gün aynı 
olmak istemiyorum. Kon-

yaspor taraftarının pembe 
rengi sevdiği ortaya çıktı. 
Başka renk kullanmamı is-
temiyorlar. Artık ben onların 
Pembe Panter'iyim. Daha 
doğrusu Pembe Kral. Pembe 
kral. Bu şekilde pembe renk 
en azından sezon sonuna ka-
dar saçlarımda kalacak.” 

‘KONYASPOR'UN KÜME 
DÜŞECEĞİNE  HİÇ 
SANMIYORUM’

Peki taraftarlarınız ikinci 
lige düşmeyi kabullenmekte 
zorluk çeker mi? sorusuna 
da cevap veren Kramer, söz-
lerine şöyle tamamladı, “ 
Konyaspor'un küme düşece-
ğine  hiç sanmıyorum. Konya 
şehrinin Erdoğan'ın partisi 
açısından siyasi açıdan ne 
kadar güçlü olduğu düşünü-
lürse, biz de muhtemelen 
bunu yapmayacağız. Zaten 
Türkiye'nin beşinci büyük 
stadına sahibiz. Çok güzel, 
üzerindeki LED ışıklarla bi-
liniyor, geceleri parlıyor. Bi-
rinci sınıf bir stadyumumuz 
ve birinci sınıf taraftarımız 
var. Ama aynı zamanda sa-
bırsız oldukları da bir ger-
çek.” 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Konya Büyükşehir Belediyespor 
judo takımında mücadele eden 
Fatma Zehra Meki, Antalya’da dü-
zenlenen Ümitler Judo Avrupa Ku-
pası’nda 44 kilogram kategorisinde 
şampiyon olarak hem Konya’yı hem 
de ülkemizi gururlandırdı. Nazım 
Canca Ümitler Judo Avrupa Kupası, 
8-9 Mart tarihlerinde Antalya’nın 
ev sahipliğinde gerçekleştirildi. 24 
Ülkeden 448 sporcunun katıldığı 
turnuvada Konya adına sevindiren 
başarı haberi geldi. Konya Büyük-
şehir Belediyesporlu judocu Fatma 
Zehra Meki, şampiyondaki üstün 
performansıyla dikkat çekti.  Şam-
piyonada 44 kiloda mücadele eden 
genç sporcu, tüm rakiplerini mağ-
lup ederek altın madalyaya uzandı. 
Bu zaferle birlikte hem Büyükşehir 
Belediyespor’u hem de ülkemizi en 
iyi şekilde temsil eden Meki, gele-
cek için büyük umut verdi. Türkiye; 
4 altın, 3 gümüş ve 3 bronz olmak 
üzere toplam 10 madalya kazanır-
ken millilerimiz madalya sıralama-
sında 24 ülkeden 2. olarak Ümitler 
Avrupa Kupası'na damga vurdu. 
n SPOR SERVİSİ

A Milli Futbol Takımı'nın UEFA 
Uluslar Ligi A/B play-off turu ilk 
maçında 20 Mart Perşembe günü 
Macaristan'ı konuk edeceği mü-
sabakanın "öncelikli bilet" satışları 
başladı. Türkiye Futbol Federasyo-
nunun açıklamasına göre bir gün 
sürecek öncelikli bilet satışların-
dan, sadece son 1 yıl içerisinde 
Milli Takım Taraftar Kulübü Kırmızı 

Üyesi olmuş kişiler yararlanabi-
lecek. RAMS Park'taki maçın ge-
nel bilet satışları ise bugün  saat 
13.00'te başlayacak. Futbolsever-
ler, biletleri www.passo.com.tr ve 
Passo Mobil Uygulama'dan satın 
alabilecek. Karşılaşmanın bilet 
fiyatları 2750, 2000, 1750, 1500, 
1250 ve 1000 lira olarak belirlendi. 
n AA

Fatma Zehra Meki, Judoda 
Konya’nın gururu oldu

A Milli Takım'ın Macaristan 
maçı biletleri satışta
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